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TÜRKİYE’NİN bereketli topraklarında yetişen karpuz,
domates, biber tarlada alıcı bulamazken, semt
pazarlarında kilosu 10, market raflarında ise 20 liraya
satılıyor. Bu durum üreticinin kazanamadığının,
tüketicinin ise pahalıya tükettiğinin göstergesi. Peki
arada üretmediği halde karlı çıkan kim? Ürününü
satamayan çiftçi, "Bu topraklarda sahipsiz kaldık"
diyerek isyan ederken, İzmir Pazarcılar Odası Başkanı
Hamdin Erişen ile Türkiye Ziraatçılar Derneği İzmir
Şubesi Başkanı İlker Ağın, tarımda giderek derinleşen
ve içinden çıkılmaz bir hal alan pahalılık ve insafsızlık
krizinin farklı boyutlarına dikkat çektiler.

İÇİNDEN ÇIKILMAZ 

HERKES AĞLAR MI?

GEÇTİĞİMİZ Cuma günü CHP İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu,
İZBETON Genel Müdürü Heval
Şavaş Kaya ve diğer 58 şüpheli
ile birlikte tutuklanarak özel
güvenlikli Buca Kırıklar
Cezaevi’ne gönderilen eski
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Tunç Soyer sosyal

medya hesabından “cezaevi
günlüğü” paylaştı. Gözaltı
sürecini ve cezaevindeki ilk
gününü anlatan Soyer, “İçeride
olmanın en güzel yanı sabaha
karşı bir şafak operasyonuyla
evinizin basılması ve gözaltına
alınmanız ihtimalinin
olmaması!” yazdı. �4’te
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Akciğerlerimizi yakanların
ciğerleri yansın!

AYLA KUBLAY 10
ayla1kublay1@gmail.com

Bitkisel tedavi 
gerçeği 

KARŞIYAKA Belediyesi, bisiklet sporuna bilimsel bir
yaklaşım kazandırmak amacıyla Bisiklet Akademisi
kuruyor. Uzun vadeli bir gelişim modeli sunacak
akademiye 13-17 yaş arası gençler katılabilecek, seçmeler
13 Temmuz Pazar günü gerçekleştirilecek.  � 6’da
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Adı gibi yeşil olması
için dönüşüm başlıyor
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MENDERES Belediyesi’nin orman yangınında zarar
gören can dostu hayvanlar için yaptığı yardım
çağrısına Üsküdar Belediyesi’nden yanıt geldi.
İstanbul’dan gelen veteriner ekibi, Menderesli
veterinerlere sahada destek verdi. �12’de

İYİLER’DEN
rapor gelecek

İYİParti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu’nun
görevlendirmeleri ile İzmir’e gelen heyet orman
yangınlarından etkilenen bölgelerde
temaslarda bulundu. Heyette İzmir Milletvekili
Hüsmen Kırkpınar, Çanakkale Milletvekili
Rıdvan Uz ve Tarım Politikaları Başkanı Kadir
Ulusoy yer aldı. Heyet bir rapor hazırlayarak
Genel Başkan ve Meclis’e sunacak. � 4’te

‘Nakil hatları 
orman dışına’

ENERJİ Sanayicileri ve iş İnsanları Derneği
(ENSİA) Yönetim Kurulu Başkanı Alper Kalaycı,
yaz aylarında iklim koşulları ve tüketim
artışından kaynaklı sebeplerle nakil hatlarının
iletim kapasitelerinin arttığına dikkati çekerek,
bu durumun bazen yangınlara sebep olduğunu
ileri sürdü, hatların süratle ormanlık alanların
dışına çıkarılması gerektiğini vurguladı.  � 3’te

Turizmcide
panik yok!

ETİK Başkanı Mehmet İşler, özellikle
son 10 gün içerisinde Ege'de çıkan
büyük orman yangınlarının turizmi
olumsuz etkilediğini ifade ederken,
Çeşmeli turizmcilerle birlikte, “Endişe
gereksiz. Misafirlerimizi gönül
rahatlığıyla en iyi şekilde ağırlamaya
devam ediyoruz” diye konuştu. �9’da

ÖDEMİŞ’TE orman yangınında kül olan köyleri
ziyaret eden Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat
Kurum ile İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
yangınzedelere toplam 46 milyon lira gönderildiğini
ve yanan evlerin yeniden yapılacağını açıkladılar.
Haftasonu Kirazlı şehir orman işçisi Ragıp Şahin’in
cenazesine katılan Tarım ve Orman Bakanı İbrahim
Yumaklı ise, “Yeşil vatanı savunurken şehit 
olanları unutmayacağız” dedi.  �3 ve 4’te

ODA Başkanı Erişen, “Toprağın bereketi, alın terinin
özüdür. Ama o ter kurumadan gözyaşına karışıyor.
Çiftçi ağlıyor, ürünü dalda kalıyor. Tüccar ağlıyor,
maliyeti hesap edemiyor. Nakliyeci mazota, halci
komisyona, pazarcı fireye yanıyor. Tüketici ise tezgâha
yanaşamıyor” derken, Ziraatçi Başkan İlker Ağın,
“Toprakta bereket var, çiftçide umut yok. Sorunun
kökü belli! Üretici yalnız. Örgütsüz. Örgütlenirse,
üretim plansız olmaz. Çözüm kooperatifleşmede. Bu
başarıldığında sadece kendini değil, tüketicinin
sofrasını da korur. Gıda zinciri kısalır, fiyat dengelenir,
herkes kazanır” dedi.” şeklinde konuştu. �5’te
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Kooperatif soruşturmasında tutuklanıp
Buca Kırıklar Cezaevi’ne konulan Tunç
Soyer, “cezaevi günlüğü” tutmaya başladı

‘İCERİSİ İNSANI 
SADELESTİRİYOR’

İZMİRBüyükşehir
Belediyesi, yeşil ve
dirençli kent İzmir
çalışmaları
kapsamında
Yeşildere’yi
rekreasyon alanı
olarak kente
kazandırmaya
hazırlanıyor.  �7’de
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Hamdin Erişen İlker Ağın

Tarlada üreticinin elinden yok pahasına çıkan ürünün fiyatı, tezgahtan sofraya 3’e
4’e katlanıyor… Bu “matematiği” bugüne kadar çözmeyi hiçkimse başaramadı
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BESİMDutlulu'nun Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı seçilmesinin ardından 
Akhisar Belediye Başkanlığı görevini devralan
Ekrem Kayserili, “Acı bir kaza ile Ferdi
Başkanımızı kaybettik, Besim Başkan'ın 
emaneti de bize verildi. Akhisar'da emaneti
korumanın yanı sıra bugüne kadar yaptıklarımızın 
üzerine koyarak sosyal belediyecilik
uygulamalarımızı sürdüreceğiz” dedi.  �8’de
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Mehmet İşler
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Geçen yıl
Ekim ayında
yeni binasında

hizmet vermeye başlayan Konak'taki
İzmir Atatürk İl Halk Kütüphanesi'nin Görme
Engelliler Bölümü'nden yararlanan yüzlerce
öğrenciden sadece birisi olan Nihan Türkman,
"Üniversiteye başladığım 2023 yılından bu yana
İzmir'de üç adresim var. Okulum, kaldığım yurt ve
kütüphanem" diyor. Atatürk İl Halk
Kütüphanesi'nin İzmir'deki yaşamında kendisine
renkli bir pencere açtığını
anlatan Nihan, “Burası bizim
için sadece bir kütüphane değil,
sosyalleştiğimiz, kendimizi eşit
bireyler olarak hissettiğimiz bir
mekan” düşüncesini paylaşıyor.
"Gaziantep'te görme engelli
bireyler için böyle bir kütüphane
yok, olmasını gerçekten çok
isterdim. Gaziantep'teki
arkadaşlarıma burayı
anlattığımda şaşırıyorlar” diyen
Nihan, duygularını şu sözlerle
dile getiriyor: “Ben burada
bağımsızlığımı kazandım,
özgüvenim geri geldi.
Kütüphanenin sadece görme
engelli biriminde çalışanlar
değil, tüm çalışanlar
davranışlarında,
seslenişlerinde bizlere karşı
çok duyarlı. Herkeste bir
farkındalık var. Bazı görme
engelli arkadaşlarımız
aileleriyle geliyorlar buraya.
Çünkü aileler gelip görmek
istiyorlar, görünce de içleri
rahatlıyor. Güvenli bir ortam
var. İnanın Türkiye'nin farklı
kentlerinden üniversite tercihini
yapan görme engelli öğrenciler bu kütüphaneden
haberdar olsa, sadece burası için bile İzmir'de bir
üniversite seçer. Burası eminim yıllar sonra da
İzmir deyince gülümseyerek anımsayacağım ilk yer
olacak."

�41 yıldır hizmet veriyor
Kütüphanenin Görme Engelli Birimi 1984

yılında açılmış, okurlarına tam 41 yıldır hizmet
veriyor. Hem kabartma hem de sesli kitap
üretiminin yapılabildiği, görme engelli bireylerin
normal okurlar gibi gelip kitap okuyabildiği, ders
çalıştığı Atatürk İl Halk Kütüphanesi, ülkemizde bu
özelliğe sahip tek kütüphane olarak biliniyor.
Kütüphanede gönüllü okuyucuların desteğiyle
görme engelli öğrenciler Yükseköğretime Geçiş
Sınavı (YGS), Liselere Geçiş Sınavı (LGS) ya da
Kamu Personel
Seçme Sınavı'na
(KPSS) da çalışıyor.
Yabancı dillerini
geliştiriyor.

Görme engelli
öğrenciler çoğu
emekli öğretmen olan
gönüllü okurlardan
bire bir ücretsiz ders
alıyor. Kütüphaneler
arası ödünç verme
yöntemiyle kaydedilen
sesli kitapları,
kabartma kitapları
farklı kütüphanelere
de gönderen Atatürk İl
Halk Kütüphanesi,
Kars'tan Malatya'ya, Denizli'den İstanbul'a pek çok
il halk kütüphanesinin görme engelli üyelerine de
destek oluyor. 

Atatürk İl Halk Kütüphanesi Görme Engelli
Birimi sorumlularından Yasemin Yazar 2009
yılından bu yana bu bölümde çalıştığını belirtiyor.
Kütüphane içinde ilk olarak Görmeyenleri Koruma
Derneği bünyesinde açılan bölümün daha sonra
tamamen kütüphaneye devredildiğini söylüyor.
İzmir'de bağımsız hareket edebilen görme
engellilerin yüzde 90'ına hizmet ürettiklerini
anlatan Yazar, "350 üyemiz var. Bunların 100'ü
düzenli olarak gelen üyelerimiz. 18 ile 70 yaş
arasında görme engelliler arasında Açık Lise'ye
gidenler oldukça fazla sayıda" diyor. Atatürk İl Halk
Kütüphanesi'nin Ankara'daki Milli Kütüphane ile
entegre olduğunu anlatan Yasemin Yazar şu

bilgileri veriyor: 
"Ankara Milli Kütüphane'de 12 ses stüdyosu

bulunuyor. Onlar üyeleri için kitapları sesli olarak
kaydediyor ve dijital olarak ulaştırıyor. Üyelerimiz
engelli kartlarıyla kayıt olarak Milli Kütüphane'nin
sesli kitap hizmetinden yararlanabiliyor. Bizim de
burada iki stüdyomuz var. Gelen talepleri bu
stüdyomuzda karşılıyoruz. Birimimizde 1000 adet
Braille Alfabesi'yle basılmış kitabımız, 1300 kadar
da sesli kitabımız bulunuyor. Kütüphanemizde az
gören bireyler için de kitabı 80 kata kadar büyüten
clear view cihazı hizmet veriyor. Braille Alfabesi
öğrenmek isteyen öğrencilere, onların ailelerine
de zaman zaman kurslar açıyoruz, Braille Alfabesi
farkındalık atölyeleri düzenliyoruz.”

Burası görme engelli bireylerin kültürel ve
sosyal etkinliklerle hayata daha aktif
katılabildiği, yaşamın içinde bir yer”
olarak tanımlayan Yasemin Yazar,
“Kütüphane onlar için sadece bir bilgi
merkezi değil, aynı zamanda gelişim,
güven ve sosyal katılım alanı.
Kütüphanede bilgiye erişebilir, sınavlara
hazırlanabilir, özgüven kazanıp bağımsız
hareket edebilirler" diye ekliyor.

� Gönüllü okurlara ihtiyaç var
Görme engelli bölümünün en önemli

hizmetlerinden birinin gönüllü okuyucu
sistemi olduğuna dikkat çeken Yazar,
kütüphaneye katkılı olan 400 gönüllü
olduğunu belirtiyor. Matematik, İngilizce
ve bilgisayar branşlarında çalışabilecek
gönüllüleri kütüphaneye davet eden
Yasemin Yazar, görme engelli

öğrencilerin sınavlara hazırlanırken bu okurlardan
bire bir destek aldığını vurguluyor.

Ankara'da uzun yıllar öğretmenlik yapan Huriye
Tosun iki yıldan bu yana kütüphanenin gönüllü
okurları arasına katılmış. Tosun, haftanın iki günü
kütüphanede, bir günü Türkiye Görme Özürlüler
Kitaplığı'nda (TÜRGÖK), diğer günler de çevrimiçi
olarak görme engelli bireyler için gönüllü
okuyuculuk yapıyor. Nihan Türkman'ın da
öğretmenlerinden olan Huriye Tosun
deneyimlerini şu sözlerle aktarıyor:

"İlk kez 20 yıl önce üniversite sınavında sorun
yaşayan görme engelli bir öğrenciyle tanışmıştım.
O sıra okulumdan emekli olmuştum ve dershanede
yöneticilik yapıyordum. Öğrenciye yardımcı olduk
ve sınavı kazandı. Kendi kendime söz verdim o
zaman, görme engelli öğrencilere destek

olacağıma. Bu konu ben de bir farkındalık
oluşturdu. İzmir'e yerleştiğimde Türkiye Görme
Özürlüler Kitaplığı ile tanıştım, oradan da Atatürk İl
Halk Kütüphanesi'nin böyle bir birimi olduğunu
öğrendim. Burada öğrencilere yardım ediyoruz

ama inanın onlara yardımcı olurken biz kendimiz
de şifalanıyoruz. Burada yapılan işler çok kıymetli.
Küçük bir alanda yüzlerce öğrenciye bire bir hizmet
veriliyor. Alan büyük olsa daha da çok öğrenciye
destek olacağız. Buradaki personelin yaklaşımı
öğrencilerin yaşamlarını değiştiriyor, onlara yön
veriyor. Burada sadece okuma da yapmıyorum.
Öğrencileri tiyatroya götürüyorum ki, en çok
sevdiğim etkinliklerden biri. Zamanı uygun olan
herkesi gönüllü okur olmaya çağırıyorum."

� İçine bir dünya sığan bölüm
Atatürk İl Halk Kütüphanesi Görme Engelliler

Bölümü görme engelli üç personelle okurlara
hizmet veriyor. 40 metrekarelik küçücük alana bir
dünya etkinlik sığdırılan bölüm, kentteki sivil
toplum kuruluşlarıyla, özel okullarla da işbirliğini
sürdürüyor. Eylül ayında kitap kulübünün yeniden
çalışmalara başlayacağı kütüphanenin görme
engelliler bölümü önderliğinde düzenlenen önemli
bir etkinlik ise "Betimlemeli sinema gösterileri”.
Görme engelli bireylerin Karşıyaka Belediyesi
Çarşı Kültür Merkezi'nde betimlemeli film
izlediğini anlatan Yasemin Yazar, "Sesli Betimleme
Derneği'nden aldığımız betimlemeli filmleri,
sinemada normal vatandaşlar gibi film izlemenin
tadına varıyor. Eşitlik hissini yaşıyor. Ayda bir kez
düzenliyoruz bu etkinliği, çok ilgi görüyor" diyor.

Görme engelli bireylerin yaşamlarında

rengarenk pencereler açan Atatürk İl Halk
Kütüphanesi üyeleri yıl içinde gönüllülerin
desteğiyle tiyatro çalışıp oyunlar sahneleyebiliyor,
sepet kurslarına katılabiliyor ayrıca müzelere,
konserlere ve söyleşilere de gidebiliyor. 

İzmir'de görme engelli bireylere hizmet veren
Atatürk İl Halk Kütüphanesi'nin dışında Türkiye
Görme Özürlüler Kitaplığı (TÜRGÖK) ve Karşıyaka
Belediyesi Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü Görme
Engelliler Kütüphanesi bulunuyor. 

İZMİR ATATÜRK İL HALK KÜTÜPHANESİ'NİN EŞSİZ HİZMETİ

Serkan Samancılar, İzmir Atatürk İl
Halk Kütüphanesi Görme Engelliler
Birimi'nde 25 yıldır görevli. Kabartma
kitaplardan sorumlu Samancılar,
kabartma kitapların ilk zamanlar
daktilo ile yazıldığını söylüyor ve şu
bilgiyi paylaşıyor: "Kitapları gönüllü
okurlar okuyor, ben de daktiloda
yazıyordum. Sonra kontrollerini
yapıyorduk. 1984-2009 arasında
daktiloyla yazıyorduk kitapları. Basımı
üç aya kadar süren kitaplar oluyordu. Ve
daktiloyla yazarken, kağıdın tek tarafını
kullanıyorduk. Şimdi ise kağıtların
arkalarına da yazabiliyoruz. Kitaplar
bilgisayarla hazırlanıyor ve en fazla bir
iki gün sürüyor kabartma bir kitabın
baskısı. Okurlardan gelen istek kitapları
da basıyoruz. Bastığımız her kitap büyük
bir ilgiyle okunuyor." 

ÖZELÖZEL
HABERHABER

“Daktilo ile kabartma
kitap hazırlıyorduk”

SAADET
ERCİYAS

GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER GÖRME ENGELLILER 
Nihan Türkman İzmir'e iki yıl önce
Gaziantep'ten gelmiş bir üniversite

öğrencisi. Görme yetisini 10 yaşında yitiren
Nihan'ın en büyük tutkusu okumak.

İzmir'e geldikten bir hafta sonra görme
engelli bir arkadaşının önerisiyle

Konak'taki Atatürk İl Halk
Kütüphanesi’ni 

keşfetmiş

bu kütüphanede 
SOSYALLESİYOR

Nihan
Türkman

Serkan
Samancılar

Yasemin
Yazar
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İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
Ödemiş’teki orman yangınından
etkilenen mahallelerde incelemede
bulundu. Bakan Yerlikaya, kırsal
mahallelerde bir araya geldiği
vatandaşlarla sohbet edip,
taleplerini dinledikten sonra
Karadoğan Mahallesi'nde açıklama
yaptı. İzmir'de 25 Haziran'dan
itibaren 10 gün boyunca orman
yangınlarına karşı seferberlik
ruhuyla mücadele edildiğini
vurgulayan Yerlikaya, yangından
etkilenenlere geçmiş olsun dileğinde
bulundu ve bu tür afetlerin tekrar
yaşanmamasını temenni etti.
Yerlikaya, “İzmir genelinde
Ödemiş, Çeşme, Seferihisar, Buca,
Bornova ve Gaziemir'de 228 konut,
13 iş yeri ve 15 ahırın ağır hasarlı
olduğu tespit edildi. AFAD ve
TOKİ koordinasyonunda hak
sahiplerinin süreci netleşir,
netleşmez 5-6 ay içerisinde
anahtarlarını teslim edeceğiz" dedi.
Zarar tespiti bitirilen vatandaşlara

16 milyon 898 bin lira destek
ödemesi yapıldığını anımsatan
Yerlikaya, büyükbaş, küçükbaş,
kanatlı hayvan ve arı kovanlarıyla
ilgili zararlar ile Çiftçi Kayıt Sistemi
kaydı bulunan alanlarda
vatandaşlarla çalışma yapılacağını
ifade etti.

Ali Yerlikaya, civarda yollarla
ilgili şikayetleri de aldıklarını ve
bunları çözüme kavuşturacaklarını
vurguladı.AFAD'tan İzmir ve
Bilecik valiliklerinin emrine
başlangıç olarak 30'ar milyon lira
kaynak gönderdiklerini hatırlatan
Yerlikaya, yaraların sarılması için

çalışmaya devam edeceklerini
anlattı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan liderliğinde daha önce
olduğu gibi bu afette de çalışmaların
kısa sürede tamamlanacağını dile
getiren Yerlikaya, "Göreceksiniz bu
çalışmalar, sizin düşündüğünüz
bizim de ön gördüğümüz süre
içerisinde büyük bir azim ve
heyecanla tamamlanacak. Bu
ormanda yanan yerlerin tamamı
Allah'ın izniyle fidanlarla buluşacak.
'Yangınlarla imtihan olmasın' diye
dualarla o fidanları biz ekeceğiz"
ifadesini kullandı. Yerlikaya,
olumsuz hava koşulları nedeniyle
vatandaşların orman yangınlarına
karşı duyarlı olmasını istedi. Bakan
Yerlikaya'ya, Vali Süleyman Elban,
İçişleri Bakan Yardımcısı Münir
Karaloğlu, AFAD Başkanı Ali
Hamza Pehlivan, AK Parti İzmir
Milletvekili Mahmut Atilla Kaya ve
AK Parti İl Başkanı Bilal Saygılı da
eşlik etti. (AA)

İzmir Büyükşehir
Belediyesinin yaklaşık 14 yıl önce
Karabağlar Uzundere ve
Yurdoğlu mahallelerinde
başlattığı kentsel dönüşüm
projesi kapsamında konutlarına
kavuşamayan vatandaşlar, uzun
yıllardır inşaat halinde olan
alanda toplandı. Uzundere
Kentsel Dönüşüm Platform
Sözcüsü Eray Uslu, siyasi
amaçlarının olmadığını, sadece
konutlarına kavuşmayı
istediklerini söyledi.

Haklarını savunacaklarını
ifade eden Uslu, “Bizler tapu
sahibiyiz ve hak mağduruyuz. O

yüzden bu işi, bizi siyasete alet
etmemelerini, bir an önce bu
mağduriyetin giderilmesini
istiyoruz. Bizler hak sahipleri
olarak yaşadığımız sıkıntıları
biliyoruz. Mağdur vatandaşlar
barınma sıkıntısı çekiyor. Eğer ki
Özgür Özel, hukuk, adalet
arayacaksa Uzundere'ye gelerek
bizlerin hakkını ve hukukunu
arayacak" ifadelerini kullandı.
Mağdurlardan Bedir Kılıç da 45
yıllık binalarını boşaltarak 2013'te
kentsel dönüşüme verdiklerini ve
uzun yıllardır mağdur
edildiklerini belirtti.
Mağdurlardan Cemil Oğultarhan

da proje nedeniyle büyük zararlar
yaşadıklarını vurgulayarak "Biz 13
senedir kiradan çıkmak için biz
bekliyoruz. 12 bin lira bize kira
veriyor. Talebimiz, evlerimizi
vermeleri. Bizden arsalarımızı
aldılar öyle de versinler. Biz bir
sürü borçlanmışız. Suçlular
cezasını çeksinler. Madem
suçluysa cezasını çeksinler." diye
konuştu. Mağdurların avukatı
Abdulsamet Yar, İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin
Gaziemir, Karabağlar,
Karşıyaka’daki projeleri
kapsamında binlerce mağdurun
bulunduğunu belirtti. (AA)

Yasağı delen beş 
kişiye ceza yağdı
Kuşadası Kavaklı Jandarma Karakol
Komutanlığı ekipleri, orman
yangınlarının önlenmesi çalışmaları
kapsamında dün Güzelçamlı
Mahallesi’nde bulunan Dilek
Yarımadası Milli Parkı’nda devriye
görevi yaptı. Atlı jandarma ekiplerinin
de katıldığı devriye sırasında 5 kişinin
yasak olmasına rağmen Kavaklıburun
koyundaki ormana girdiği tespit
edildi. 5 kişiye toplam 14 bin 765 lira
para cezası kesildi.(DHA)

Buca’yı yakan
hesap veriyor

İZMİR’İN GÖBEĞİ 
boks ringine döndü

Kentsel dönüşüm hak
sahipleri hak arıyor!

Trafikte şiddet olayları tüm
uyarılara ve yüksek cezalara rağmen
devam ediyor. Bunun son örneği
önceki gün İzmir’de yaşandı.
Bornova'da Ege Üniversitesi
kavşağında iddiaya göre motosiklet
sürücüsü genç ile ticari taksi
sürücüsü arasında yol verme
anlaşmazlığı yaşandı. Motosikletten
inen sürücü kaskını çıkararak
taksiciye saldırdı. Cama defalarca
vurarak kırmaya çalışan motorlu
şahıs ile otomobilden inen taksici
arasında yumruklaşma başladı.
Kavga, çevredeki vatandaşların araya
girmesiyle son buldu. Motosikletli
şahıs, vatandaşların müdahalesiyle
olay yerinden güçlükle uzaklaşırken
yaşananlar ise cep telefonu
kamerasıyla kaydedildi. Emniyet
görevlileri olay yerine gelmeden her
ikisi de yoluna devam etti. Öte yandan
tarafların birbirinden şikayetçi
olmadığı öğrenildi. (İHA)

3 kardeşi öldüren
muhtar tutuklandı
Ödemiş’te çıkan kavgada Şahin Dinç
(52), Latif Dinç (55) ve İbrahim Dinç
(50) kardeşleri otomatik av tüfeğiyle
vurularak öldürülen Hacıhasan
Mahallesi eski muhtarı Metin Uçar
tutuklandı. Otopsinin ardından 3
kardeşin yakınlarına teslim edilen
cenazeleri, Hamdibey Camii'nde
kılınan namazının ardından Ahrandı
Mezarlığı'nda yan yana toprağa
verildi. Olayın ardından jandarmaya
teslim olup, suçunu itiraf eden eski
muhtar Metin Uçar tutuklandı. (DHA)

Enerji Sanayicileri ve iş
İnsanları Derneği (ENSİA)
Yönetim Kurulu Başkanı
Alper Kalaycı, yaz aylarında
iklim koşulları ve tüketim
artışından kaynaklı
sebeplerle nakil hatlarının
iletim kapasitelerinin
arttığına dikkati çekerek, bu
hatların süratle ormanlık
alanların dışına çıkarılması
gerektiğini vurguladı. 

orman alanlarının dışına
çıkarması gerektiğini
sözlerine ekleyen Alper
Kalaycı, “Ülkemizde

santrallerde gerçekleşen
enerji üretimini ileten Türkiye
Elektrik İletim A.Ş ve bu
enerjinin il ve ilçelerimize
dağıtımını gerçekleştiren 21
dağıtım şirketine ortak
çağrımız, yeşil vatanımız olan
ormanlarımızın yok olmasını
engelleyecek tüm önlemleri
ve gerekli altyapı yatırımlarını
yapmalarıdır. 54 kV ve üstü
hatlar TEİAŞ'ta, 34,5 kV ve altı
hatların sorumluluğu ise
dağıtım şirketindedir. Bu
hatların büyük çoğunluğu,
özelleştirmelerin öncesinde

kamu kurumları tarafından
tesis edilen yatırımlardır.
İlgili tüm kurulumlardan
beklentimiz, en önemli
varlığımız olan ve gelecek
kuşaklara kayıpsız
aktarmamız gereken
ormanlarımızı riske atacak
enerji nakil hatlarının ve trafo
merkezlerinin rotalarını
değiştirmeleri, mümkünse
yeraltına almaları ve gerekli
bakım ve gözlem
faaliyetlerini yapmalarıdır”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

“ENERJİ NAKİL HATLARI ACİL ORMANLARIN DIŞINA ÇIKARILMALI”
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Buca’da Y.Ö'ye ait ruhsatsız inşaatta
demir kesimi sırasında orman
yangınına sebep oldukları
gerekçesiyle gözaltına alınan 5
şüphelinin jandarmadaki işlemleri
tamamlandı. Şüphelilerden N.T.
çıkarıldığı hakimlikçe tutuklandı, Y.Ö,
18 yaşından küçük olduğu belirtilen
B.A. ile S.Ö. ve Y.K. adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı. Zafer
Mahallesi Olduruk mevkisinde önceki
gün başlayarak ormanlık alana
sıçrayan yangın, ekiplerin
müdahalesiyle dün kontrol altına
alınmıştı. (İHA)
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Uslu

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”

“Yanan yerlerin
tamamı fidanlarla

buluşacak”
İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının

acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için

çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

İzmir’de peş peşe çıkan orman yangınlarının
acı bilançosunu açıklayan İçişleri Bakanı 

Ali Yerlikaya, yaraların sarılması için
çalışmaya devam edeceklerini söyledi

Ali 
Yerlikaya
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Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanı Murat Kurum,
İzmir'in Ödemiş ilçesinde
meydana gelen orman yangının
ardından bölgeye gelerek
çalışmalar hakkında bilgi aldı ve
koordinasyon toplantısına
başkanlık etti. 

Yangından etkilenen
mahallelerde de incelemelerde
bulunan Bakan Kurum, hasar
tespit çalışmalarının büyük ölçüde
tamamlandığını ve vatandaşların
yaralarının devlet tarafından hızla
sarıldığını söyledi. Kurum’a İzmir

Valisi Dr.Süleyman Elban,
Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr.Cemil Tugay, Ak Parti İzmir
milletvekilleri Eyyüp Kadir İnan
ve Yşar Kırkpınar eşlik etti. 

ERDOĞAN’IN MESAJI
Toplantı sonrası Karaduman

Mahallesine gelen Bakan Kurum,
burada mahallede incelemelerde
bulunup vatandaşla bulunduktan
sonra basın açıklaması
gerçekleştirdi. 

Açıklamada konuşan Bakan
Kurum, orman yangınında

hayatını kaybeden iki vatandaş
için başsağlığı dileyerek, "Canı
pahasına çalışan tüm orman
kahramanlarımızın Allah
yardımcısı olsun" dedi. 

Kurum, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın geçmiş olsun
dileklerini de İzmir halkına iletti.
Bakan Kurum, "Yangınlardan
etkilenen vatandaşlarımızın
hesaplarına şu ana kadar yaklaşık
16 milyon lira yatırıldı. Kira
yardımı, taşınma yardımı ve eşya
zararları karşılandı" dedi. Ayrıca
AFAD tarafından 30 milyon lira

ödenek gönderildiği, ihtiyaç
halinde bu rakamın artırılacağı
ifade edildi. 

EVİ YANANLARA KONUT
Kurum, İzmir ve Bilecik'te inşa

çalışmalarının 1-2 ay içinde
başlayacağını, bir yıl içerisinde
sağlam ve güvenli konutların
teslim edileceğini vurguladı.
Kurum, "Nasıl ki Antalya ve
Muğla'da verdiğimiz sözleri
tuttuk, burada da
vatandaşlarımıza yeni evlerini
teslim edeceğiz" dedi. (İHA)
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Akciğerlerimizi yakanların ciğerleri yansın
inşallah. Her yaz ayı geldiğinde İzmir’den
başlayan orman yangınları en çok da Ege
Bölgesi ve özellikle denize kıyı olan şehirlerde
başlıyor. Daha önceleri PKK terör örgütü
elemanları teröristler yakıyordu. Peki,
şimdilerde PKK silah bırakıyor, barış yapılıyor.
PKK’lı teröristlerinin veya ağababalarının
yaktıracaklarını tahmin etmiyorum. Geriye ne
kalıyor. Gözleri aç, arsa simsarları kalıyor.
Ormanları yakıp kendilerine boş arsalar
yaratmaya çalışanlar, gecekondu simsarları.  

Bu yanan ormanların yerine devletin, Tarım
Orman Bakanlığının, Bakan İbrahim Yumaklı
ve Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanı Murat Kurum, İzmir’ gelerek hem
yangınları hem de sonrasını organize ettiler. 

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Adalet Bakanı
Yılmaz Tunç yaptıkları açıklamalarla şimdiye
kadar 65 yangın ve 44 kişi gözaltına alınmış.
Bunlara ağırlaştırılmış cezalar verilmeden
caydırıcılık olmaz. Bura da Cumhurbaşkanı
Erdoğan, bu yanan orman yerlerinin bir
metrekaresine inşaat yapılmasına daha öncede
şimdide kesinlikle izin vermeyecektir… 

Yanan yalnız ağaçlar değil binlerce
canlılarımız. O canlılar, küller altında kalan
hayatlar ve bitmeyen Sorular “Akciğerlerimizi
yakanların ciğerleri de yansın.” Bu söz, son
dönemde ciğerlerimizi dağlayan orman
yangınlarının acısını en çarpıcı şekilde
özetliyor…

Ardı ardına gelen ve çoğu insan eliyle
çıkarıldığı aşikâr olan bu felaketler, sadece
ağaçları değil, yuvaları, umutları ve binlerce
canlının hayatını da küle çeviriyor. İzmir,
Seferihisar, Urla, Menderes, Buca, Manisa
Akhisar, Ahmetli, Adana, Hatay... 

Son olarak İzmir, Çeşme ve Ödemiş
ilçelerinde 36 saatte zor kontrol altına alınan
yangınlar, çaresizliğimizi bu defada yüzümüze
vuruyor. Rahmetle anıyorum. İki ormancı
şehidimiz var… Bir de yaşlı bir vatandaşımızı
kaybettik.

Her yaz, özellikle Ege Bölgesi'nde
yoğunlaşan bu yangınların sıklığı ve
büyüklüğü, akıllarda tek bir soruyu
uyandırıyor: Neden hep Ege Bölgesi'nde
ormanlar yakılır? Bu soru, derin bir öfkenin
dışa vurmasıdır. Yangınlarda ağaçlar değil,
yüzyıllık zeytin ve meyve ağaçları da yok
oluyor. Bu ağaçlar, bölge halkının geçim
kaynağı, emekleridir ve kültürel mirasımızdır.
Onların kül oluşu, sadece ekonomik bir kayıp
değil, aynı zamanda geleceğe dair umutların
da sönmesidir… 

Ancak en büyük acı, binlerce canlının, yanan
ormanlarda vahşice can vermesi.
Kaplumbağalar, tilkiler, yaban domuzları,
kuşlar, karıncalar, böcekler... Onların
çığlıkları, alevlerin uğultusunda kaybolurken,
insanlığımızın da ne kadar
duyarsızlaşabildiğini gösteriyor… Bu
yangınların arkasındaki gerçek nedenler ne
olursa olsun, bir an önce ortaya çıkarılmalı ve
sorumlular adalet önüne çıkarılmalıdır…

Sadece birkaç fidan dikmek ya da sembolik
cezalar vermek, bu devasa yıkımın bedelini
asla ödeyemez. Ormanlarımız, sadece
ağaçlardan ibaret değildir; onlar bizim
nefesimiz, gelecek nesillere bırakacağımız en
değerli mirasımızdır. Peki, bu bitmeyen
döngüden nasıl kurtulacağız? 

Toplum olarak bu meseleye daha fazla
duyarlılık göstermeli, yetkililer ise daha etkin
önlemler almalıdır. Yangınlara karşı caydırıcı
cezalar, ormanlık alanların imara açılmasının
kesinlikle engellenmesi, erken uyarı
sistemlerinin geliştirilmesi ve halkın
bilinçlendirilmesi gibi adımlar atılmalıdır. Aksi
takdirde, her yaz aynı acıyı yaşamak zorunda
kalacağız. Yanan Akciğerlerimizin feryadı
kulaklarımızı sağır etmeye devam edecektir…

Bu felaketler karşısında susmak, gelecek
nesillere yanan bir miras bırakmak demektir.
Umarım bu köşe yazım, sadece bir çağrı
olmakla kalmaz, aynı zamanda vicdanları
harekete geçiren bir kıvılcım olur…

Akciğerlerimizi
yakanların
ciğerleri
yansın! DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu’nun
görevlendirmeleri ile İzmir’e gelen heyet yangından
etkilenen bölgelerde temaslarda bulundu. Heyette İzmir
Milletvekili Hüsmen Kırkpınar, Çanakkale Milletvekili
Rıdvan Uz ve Tarım Politikaları başkanı Kadir Ulusoy yer
alırken heyete İzmir İl Başkanı Ülkü Doğan ve GİK üyesi
Furkan Tuna ile teşkilat mensupları eşlik etti.
Ziyaretlerine Çeşme ‘den başlayan heyet burada
Germiyan köyü muhtarı ve vatandaşlara geçmiş olsun
dileklerini iletti. Çeşme’de 3 gündür devam eden yangının
çıkış nedeni, müdahalelerin yeterli olup olmadığı yaşanan
aksaklıklar ve sorunlar ile ilgili bilgi aldılar. Ardından
Seferihisar Kuyucak, Orhanlı ve Payamlı köyleri ziyaret
edildi. Heyet b ir rapor hazırlayarak Genel Başkana ve
Meclis’e sunacak. (Haber Merkezi)

Hüsmen
Kırkpınar

AK PARTİLİ ÇANKIRI  
mağdurları teselli etti

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez Çankırı,
felaketle sonuçlanan büyük bir orman yangını geçiren, 3
mahallenin boşaltıldığı Ödemiş’te geçmiş olsun
ziyaretlerinde bulundu. Çankırı, “Devletimiz tüm
kurumlarıyla sahada, yaraları en kısa sürede saracak
güce sahiptir” dedi. Çankırı  (X) sosyal medya
hesabından ziyareti ile ilgili şu bilgileri paylaştı:
“Üzümlü, Tosunlar ve Suçıktı mahallelerinde meydana
gelen yangın felaketi hepimizi derinden üzmüştür.
Yanan alanlarda yaptığımız incelemelerde, hem zarar
gören vatandaşlarımızın acısını paylaştık hem de geçmiş
olsun dileklerimizi ilettik. Devletimiz tüm kurumlarıyla
sahada, yaraları en kısa sürede saracak güce sahiptir.
Yangından etkilenen tüm hemşehrilerimize geçmiş
olsun dileklerimi iletiyor, Rabbim bir daha böyle acılar
yaşatmasın diyorum.” (Haber Merkezi)
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Ödemiş yangın bölgesinde inceleme yapan Bakan Kurum, "Yangınlardan
etkilenen vatandaşlarımızın hesaplarına 16 milyon lira yatırıldı" dedi

Demokrat Parti (DP) Genel Merkez
Tanıtım ve Medyadan Sorumlu Başkan
Yardımcısı, aynı zamanda Küçük
Menderes Havzası Sorumlusu Dilek
Acar Güleç, Ödemiş’i kül eden orman
yangınını haber alır almaz sahaya koştu.
Yangının etkilediği Tosunlar, Manastır
mevkii Üzümlü, Köseler, Ortaköy,
Yeniköy ve çevre mahallelerde
gelişmeleri yerinde takip eden Güleç,
sosyal medya hesabından “Ateş düştüğü
yeri yakmıyor artık… Hepimizi yakıyor.
Ödemiş yanıyor… Ve biz üç gündür o
ateşin tam içindeyiz. Duman
boğazımıza, alev yüreğimize çöktü”
sözleriyle duygularını ifade etti. DP’li
Güleç, ziyaretleri sırasında köylerde
rastladığı resmi makam yetkilileri ile
yaptığı sohbetlerde, yangınla
mücadelede köylere su tankeri desteği,
gönüllü yangın timleri ve önleyici
tedbirlerin artırılması gerektiğini ifade
etti. (Haber Merkezi)

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından
yürütülen soruşturma sonrasında çıkarıldığı mahkeme
tarafından CHP İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
İZBETON Genel Müdürü Heval Şavaş Kaya ve diğer
58 şüpheli ile birlikte tutuklanarak özel güvenlikli
Buca Kırıklar Cezaevi’ne gönderilen eski İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç Soyer sosyal
medya hesabından “cezaevi günlüğü” paylaştı. Gözaltı
sürecini ve cezaevindeki ilk gününü anlatan Soyer,
“İçeride olmanın en güzel yanı sabaha karşı bir şafak
operasyonuyla evinizin basılması ve gözaltına
alınmanız ihtimalinin olmaması! Gözaltına
alındığınızda devlet sizi nezarethaneye “atıyor”
diyerek yaşadığı olumsuzlukları anlattı.  Tunç Soyer
devamında şu ifadeleri kullandı: “Tutuklandığınızda
ise Devlet sizi “emanet” olarak alıyor. Gözaltına
alındığım andan itibaren 5 gündür telefonsuz ve
saatsizim. Benim gibi telefon elinden hiç düşmeyen
biri için telefonsuzluğa alışmak da biraz zaman alacak
galiba ama daha şimdiden alışmanın hoşuma gittiğini
söyleyebilirim, zamanın akışını daha net
hissedebiliyorsunuz. Hiç kuşkusuz zaman içeride yavaş

akıyor. İçerisi ilk andan itibaren bir tür sadeleşmeyi
öğretiyor. Tek kişi kaldığım odamda bir karyola, bir
plastik masa ve sandalye bir de fevkalade iyi çalışan bir
vantilatör var. Bunlar ne kadar çok ve gereksiz eşyayla
hayatımızı doldurduğumuzu düşündürttü bana. Ama
daha çok kafa yormadan çok uykusuz geçen 4 günün
ardından kavuştuğum yatağı çok sevdim ve deliksiz
uyudum. İlk sabah çok kötü bir gaf yaptım. Uyandım,
ışığı açmak için elektrik düğmesine bastım. Meğer acil
durum düğmesiymiş, bir siren çaldı ve kısa süre sonra
bir görevli kapıya geldi. “Çok özür dilerim ışığı açmak
istemiştim” dedim. Neyse ki tüm süreçteki memurlar
gibi çok büyük bir anlayışla “Sorun yok, tamam”
diyerek rahatlattı beni. Bugün ikinci ziyaretçilerim,
önceki dönem Genel Başkanımız Sayın Kemal
Kılıçdaroğlu ve değerli İzmir milletvekillerimizdi.
Zaman zaman cezaevi günlüğümü sizlerle paylaşmaya
devam edeceğim. Arada sırada siz de bana yazarsanız
sevinirim. Adresim: Buca Kırıklar F Tipi 1 Nolu
Cezaevi Koğuş B/6.Hepinizi en içten sevgi ve
saygılarımla selamlıyorum. Sağlıcakla kalın…!”
(Haber Merkezi)
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Güleç Soyer günlük tutuyor:

İçerisi sadeleştiriyor
Kooperatif soruşturmasında tutuklanıp Kırıklar
Cezaevi’ne gönderilen Tunç Soyer sosyal 
medya hesabından “cezaevi günlüğü” paylaştı

Tunç
Soyer 
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Otları temizlendi 
yangın giremedi
Ödemiş’te çıkan orman yangınında,

çiftçi Ahmet Türk'ün daha
önceden sürüp otlardan
temizlediği bahçe, siyah örtüyle
kaplanan bölgede yanmamış
olmasıyla dikkati çekti. Bahçenin
sahibi 68 yaşındaki Ahmet Türk,
arazisini her yıl 2-3 kez sürüp,
çapaladığını ve otlardan
temizlediğini ifade ederek,
“Emeğimin karşılığını aldım. Tüm
çiftçilerin ağaçlarının arasını
sürmesi lazım. Mevsim kurak
geçiyor ve her şeyi düşünmek
gerekiyor. Bahçeye bakmazsan
bir yangın gelir kül olur gider.
Herkes arazisindeki otları biçsin,
ızgara çeksin, ot olmadığı zaman
yangın da olmaz. Bahçemin
yanmadığına seviniyorum ama
arkadaşlarımızın ağaçları, evleri
yandı. Bu üzüntü verici" dedi. (AA)

“Yeşil vatanı
savunuyordu
unutmayacağız”
Ödemiş ilçesinde orman yangınına
müdahale ederken ağır yaralanan
ve tedavi gördüğü hastanede şehit
olan orman işçisi Ragıp Şahin'in
(45) cenazesi Kiraz ilçesine bağlı
Çatak Mahallesi'nde toprağa verildi.
Törene katılan  Tarım ve Orman
Bakanı İbrahim Yumaklı, “Yeşil
vatanı savunurken şehit olanları
unutmayacağız” dedi . Törende
Şahin'in eşi Nazire, çocukları Emir
ve Sude Şahin gözyaşı döktü. Bakan
Yumaklı ve Karacabey, törende
şehidin oğlu Emir'i teselli etti.
Yumaklı çocuklarına Türk Bayrağı
armağan etti.  Yangına müdahale
sırasında Konya'nın Ilgın ilçesinden
gelen dozer operatörü İbrahim
Demir şehit olmuş, aynı bölgede
görev yapan orman işçisi Ragıp
Şahin yaralanmıştı. Şahin, İzmir
Şehir Hastanesi'ndeki tedavisine
rağmen şehit oldu.  (AA)

Türkiye’nin bereketli
topraklarında yetişen karpuz,
domates, biber tarlada alıcı
bulamazken, semt pazarlarında
kilosu 10, market raflarında ise 20
liraya satılıyor. Üretici
kazanamıyor, tüketici pahalıya
tüketiyor. Ürününü satamayan
çiftçi, "Bu topraklarda sahipsiz
kaldık" diyerek isyan ederken,
İzmir Pazarcılar Odası Başkanı
Hamdin Erişen ile Türkiye
Ziraatçılar Derneği İzmir Şubesi
Başkanı İlker Ağın, tarımda
derinleşen krizin farklı boyutlarına
dikkat çekti.

HERKES AĞLIYOR
Çiftçinin alın terinin gözyaşına

karışmasının gelecekte daha büyük
sorunlara davetiye
çıkartabileceği
uyarısında
bulunan İzmir
Pazarcılar Odası
Başkanı Hamdin
Erişen, “Toprağın
bereketi, alın
terinin özüdür.
Ama ne yazık ki
bugün o ter kurumadan gözyaşına
karışıyor. Çiftçi ağlıyor, ürünü
dalda kalıyor. Tüccar ağlıyor,
maliyeti hesap edemiyor. Nakliyeci
mazota, halci komisyona, pazarcı
fireye yanıyor. Tüketici ise tezgâha
yanaşamıyor, filesi boş dönüyor.

Bir zamanlar Çukurova’dan,
Adana’dan, Mersin’den,
Antalya’dan meyve sebze
taşırdık.Ama bugün o
yollar ateş pahası. O
coğrafyadan bu
coğrafyaya gelen
ürün yolda yanıyor,
fire veriyor, değer
kaybediyor. Şimdi
Manisa, Aydın, İzmir
yöresinden
temin
ediyoruz
ürünümüzü.
Daha yakın,
daha serin,
daha az
maliyetli...

Bugün
Çukurovalı
çiftçimiz neden
feryat figan
biliyor

musunuz? Erkenci ürün
hasatlarıyla
başladıkları
dönem
kapandı. Her
yerde tarımsal
ürün hasadına
geçildi. Biz
pazarcı esnafı
olarak her kesimin
halini biliyoruz, çünkü her damla

emeğin son durağı biziz.Bu
zincirin her halkası kıymetlidir.
Çiftçinin sesine kulak

verilmezse, yarın tezgâh da
susar, sofralar da…”dedi. 

Tarlalarda tarımsal
ürünlerin kavrulmaması için
dua ettiklerini belirten Başkan

Erişen, “Tarımsal ürünlerin
daha fazla Güneş yüzünü gösterdi,

tarla canlandı, hasat çoğaldı.
Tezgâhlar önceki günlere

göre biraz daha
zengin.Ama ne
fayda…Alım gücü eridi,

halk pazara bile gelemiyor.
Güneş biraz daha kızarsa,
toprağın nefesi

kesilir.Tarlada meyve sebze
dalında yanar, sofraya

taşınamaz. Kuraklık baş
gösterirse,fiyatlar bir

daha düşmez,dar

gelirli
halk bu yükün altından

kalkamaz. Şimdi ellerimiz duada;
Allah kavurmasın,ürün
yanmasın,fiyatlar uçmasın…Çünkü
bu memlekette sofrası boş kalan
çok” diye konuştu.

CEBİNDE UMUT YOK
Çiftçilerin kırılgan bir ortamda

üretim yapmak zorunda kaldığına
dikkati çeken
Türkiye Ziraatçılar
Derneği İzmir
Şubesi Başkanı
ziraat mühendisi
İlker Ağın,
“Toprakta bereket
var ama çiftçinin
cebinde umut yok.
Çünkü bu

topraklarda alın teri döken üretici,
ne ekeceğini kendi başına
düşünüyor, kaça satacağını
bilmeden tohumu toprağa emanet

ediyor. Bir yanda kavuran güneşin
altında karpuz tarlada

çürüyor,diğer yanda
şehirde pazarda o karpuz
10 katına satılıyor.
Tüketici soruyor: ‘Orada
1 lira, burada niye 10-15

lira?’ Çiftçi ağlıyor: ‘Bu
fiyata satarsam yevmiyeyi bile

çıkaramam.’ Sorunun kökü belli!
Üretici yalnız. Plansız. Örgütsüz.
Çözüm kooperatifleşmesinde birlik
olmasında” şeklinde konuştu. 

HERKES KAZANIR
Çiftçinin örgütlenmesinin

tüketiciye de fayda sağlayacağını
belirten Başkan Ağın, “Çiftçi
örgütlenirse, üretim plansız olmaz.
Ne, nerede, ne kadar ekilecek
baştan belli olur. Kooperatif
sayesinde girdiler toplu alınır,
maliyet düşer. Ürün, aracıya
muhtaç kalmadan doğrudan pazara
ulaşır.Bu ne demek? Fire azalır,
taşıma maliyeti düşer, fiyat şişmez.
Tüketiciye hem daha uygun fiyatla
hem de daha güvenli gıda
ulaşır.Arada 10 el değil, doğrudan
üreticinin eli olur. Yani çiftçi
kooperatifleştiğinde sadece kendini
değil,tüketicinin sofrasını da korur.
Gıda zinciri kısalır, fiyat
dengelenir, herkes kazanır” dedi.

Geçtiğimiz hafta sonu Menderes’in
yamaçlarında başlayıp bir türlü
durdurulamayan, ardından İzmir’in

semalarına kara bir perde gibi çöken yangın,
yalnızca ağaçları değil, hepimizi kavurdu. Bu
artık sıradan bir orman yangını değildi;
doğanın haykırışıydı, toprağın can
çekişmesiydi. Alevler, dağların kalbinden
fışkıran bir öfke gibi gökyüzüne yükselirken,
gövdesi kavrulan zeytinler, çamlar çığlık çığlığa
yandı, gökyüzü dumanla kararıp üzerimize
çöktü.  

Kentimin semaları siyah bir yas örtüsüyle
sarıldı. Güneş sanki utanmış gibi saklandı,
kuşlar yönsüz kaldı; nefes almak bile ağır bir
suçmuş gibi hissettirdi bu karanlığın ortasında.
Çocukluğumun, gençliğimin geçtiği nice
patikalar, hatıralarıma işleyen o ormanlar kül
oldu. Yangın sadece ormanı değil, geçmişi,
geleceği ve bugünü birlikte yuttu.  

YÜREĞİNİ TAŞIYANLAR 
Menderes’ten Foça’ya, Buca’dan

Gaziemir’e, Torbalı’dan Ödemiş’e kadar
İzmir’in dört bir yanında yüzlerce hemşehrim,
o alev duvarını durdurabilmek için adeta son

nefeslerine kadar mücadele etti. Her biri,
doğanın kalbine düşen bu yangına su değil,
yürek taşıdı.  

Cehennemi andıran ateşlerin ortasında, bir
itfaiye erinin “Korkmayın!” diye haykırışı hâlâ
kulaklarımda… O an, sesiyle çevresine cesaret
aşılamaya çalışırken, aynı sesin içinde kendi
korkusunu bastırmaya çalışan titrek bir tını
vardı. O ses, hem insanın çaresizliğini hem de
umudu ayakta tutan direncini taşıyordu. O
gün, yalnızca yangınla değil, kendi içimizdeki
korkuyla da savaştık.  

Yangın hepimizin sınırlarını, sabrını,
dayanışmasını da sınadı. Menderes Belediye
Başkanı İlkay Çiçek’ten İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay’a, İzmir Valisi
Süleyman Elban’dan Buca, Torbalı ve
Gaziemir belediye başkanlarına kadar birçok
yerel yönetici, yangın alanlarında hem
ekiplerin hem halkın yanında olmaya, bir
nebze umut olmaya çalıştı.  

SÖZÜN BİTTİĞİ YER 
Ancak bir an vardı ki, kelimeler kifayetsiz

kaldı. Ödemiş Belediye Başkanı Mustafa
Turan’ın, rüzgârın körüklediği alevlerin kendi
ilçesini ve köylerini de yutmak üzere olduğunu
büyük bir endişeyle, adeta yüreğiyle haykırarak
dile getirdiği yardım çağrısı... Bu çağrı, sadece
bir belediye başkanının feryadı değil; İzmir’in
yanan ciğerlerinden yükselen bir yakarıştı.
Orman yangınlarının ortasında, o an kent için
sözün bittiği, duanın başladığı andı. Bir ekran
görüntüsüne sığan o yardım isteği, tarihe not
düşülecek kadar anlamlı, vicdanlarda yer
edecek kadar derindi. Ve o dakikadan sonra
cehennemin kapıları ardına kadar aralandı.
Rüzgârın körüklediği homurtulu alevler, hızla
köylere, yerleşim alanlarına girdi; sadece
ormanı değil, hayatları da yutmaya başladı.
Gök kızıl, toprak duman, hava korkuydu artık. 

Yurttaşlar, ardında bir ömür bıraktıkları

evlerinin kapılarını açıp son kez baktılar
içeriye. Damlarını, ahırlarını, yılların emeğini...
Kimi tenceresi ocakta kalan mutfağına, kimi
duvardaki aile fotoğrafına bir göz attı. Her
adım, bir veda oldu. 

Yüreği yanık, gözü yaşlı insanlar,
yaşamlarının bir film şeridi gibi gözlerinin
önünden geçtiği o anlarda, güçlerinin son
kırıntısıyla kaçtı alevlerden. Kimi evladını
kucağına alıp koştu, kimi yaşlı annesini sırtladı.
Kimi sadece dua etti, kimi içinden “Allah’ım
evim yanmasın” diye geçirdi ama gözleriyle
yanışı izledi. 

Çaresizlik, o yangında alevlerden bile daha
yakıcıydı. Yurtlarını, yuvalarını arkalarında
bırakırken, sadece eşyalarını değil, bir
parçalarını da orada bıraktılar. Çünkü yangın
sadece evleri değil, kökleri de yaktı. 

İHMALİN ATEŞİ 
Menderes Kent Konseyi Başkanı Süleyman

Eslik, İzmir Valisi Süleyman Elban ve İzmir
Milletvekili Murat Bakan, orman
yangınlarında elektrik enerjisi nakil hatlarının
payı olabileceğine dikkat çekti. Yangın
bölgesinden gelen onlarca fotoğraf ve videoya
rağmen, dağıtım şirketi herhangi bir bulguya
rastlanmadığını savundu. Elektrik
Mühendisleri Odası ise, zaman zaman

yangınlara neden olan bu hatların bakımının
yapılmadığını, uyarıların dikkate alınmadığını
vurguladı. Özelleştirilen dağıtım sisteminin
kamu yararına hizmet edemediğini belirterek,
enerji altyapısının kamucu bir yaklaşımla
yeniden yapılandırılması gerektiğini ifade etti. 

Yaz mevsiminin ortasında, bazen semaya
kalkan masumların hatırına bardaktan
boşanırcasına bir yağmur yağsa da şu yangınlar
bir anda sönse diye geçirdik içimizden. Geçmiş
yıllarda olduğu gibi, Azerbaycan uçağı sessizce
gelip tonlarca suyu alevlerin kalbine boşaltsa
diye umut ettik. 

BİZDE DE OLSAYDI 
Milli kaynaklardan yangın söndürmeye

daha fazla kaynak ayırabilmiş olsaydık.
Mühendislerimiz milli söndürme sistemleri
geliştirselerdi. En gelişmiş yangın söndürme
uçakları elimizde olsaydı… Canadair CL-515
gibi bir uçak birkaç saniyede 7 bin litre suyu
gökten yangının üstüne bırakabilseydi.
Lockheed Martin C-130 Hercules’in MAFFS
sistemli versiyonlarıyla 15 bin litre suyu
alevlere saplayabilseydik. Daha fazla
helikopterlerle tonlarca suyla, yangının
nefesini kesebilseydik…  

YENİDEN BAŞLAMA ZAMANI  
Artık yaraları sarma zamanı. Yanmış

ormanları yeniden yeşertmenin, evsiz kalanlara
yuva olmanın, korkuyla titreyen çocukların
gözlerine güveni yeniden yerleştirmenin
vaktidir. Ama bundan da öte, şimdi olanları
sadece “kader” deyip geçmeden, aynı acıyı bir
daha yaşamamak için ders çıkarma zamanıdır.
İhmali olanlardan hesap sorma, ihmali
doğuran sistemleri gözden geçirme ve gerekeni
yapma sorumluluğu hepimizin omzundadır. 

Şimdi ateşi değil, aklı ve vicdanı devreye
sokma vakti. Bugünü unutmadan, yarını
koruyarak yeniden başlama zamanı.

Toprak bereketli, ama üretici perişan… Tezgâhlar dolu, ama file boş. Uzmanlara göre
çözüm net: Planlı tarım, örgütlü üretim, güçlü kooperatifleşme ve insaflı pazarlama

İşte; pazardaki pahalılığın içyüzü…
Tarlada çürüyor, tezgahta el yakıyor

REEL AKADEMİ
NİHAT

Unutursak
yine
yanarız 

nihatakhaber@gmail.com

AK

ÖZELÖZEL
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NİHAT
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Hamdin Erişen

İlker Ağın
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Konak Belediyesi’nin
düzenlediği, yaz tatiline eğlence
katan Çocuk Yaz Programı tüm
hızıyla sürüyor. Semt
merkezlerinde devam eden
program kapsamında çocuklar,
atölye çalışmalarının yanı sıra
kültür gezileriyle de şehri tanıyor.
Konaklı çocukların tatiline neşe
katmaya devam eden Konak
Belediyesi Çocuk Yaz Programında
ilk hafta geride kaldı. Okulların
kapanmasının ardından faaliyete
başlayan program kapsamında
çocuklar, birbirinden eğlenceli

atölyelere katılma şansı buldu.  
7-10 ve 11-14 yaş gruplarına
yönelik düzenlenen atölyeler
arasında Çocuklar için Felsefe,
Drama, Sağlıklı Beslenme, Ekoloji
ve Geri Dönüşüm, Orf Müzik, Ebru,
Deney ve Bilim, Çocuk Hakları
Atölyeleri ile Satranç Eğitimi ve
Robotik Kodlama yer aldı.
Ballıkuyu, Gültepe ve Aziziye Semt
Merkezleri, Toros ve Beştepeler
Sosyal Tesisleri ile Mersinli Kurs
Merkezi’nde devam eden
programa katılan çocuklar daha ilk
günden birbirleriyle kaynaşarak

güzel arkadaşlıklar kurdu. Yaz
tatilini Konak Belediyesi’nin
kendilerine özel hazırladığı Çocuk
Yaz Programında değerlendiren
çocuklar, nitelikli öğretmenlerden
eğitim alma fırsatı buluyor.
Yeteneklerini ve bilgi dağarcıklarını
geliştiren çocuklar aynı zamanda
yaşıtlarıyla sosyalleşerek bol bol
anı da biriktiriyor. Öte yandan
programda yer alan kültür gezileri
sayesinde yaşadıkları şehri daha
yakından tanıyor, kentlilik bilincini
küçük yaşlarda ediniyorlar. 
(Haber Merkezi)

KONAK’TA ÇOCUK YAZ PROGRAMI COŞKUSU

Karşıyaka Belediyesi, bisiklet
sporuna bilimsel bir yaklaşım
kazandırmak amacıyla Bisiklet
Akademisi kuruyor. Uzun vadeli bir
gelişim modeli sunacak akademiye
13-17 yaş arası gençler katılabilecek,
seçmeler 13 Temmuz Pazar günü
gerçekleştirilecek. Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal, “Bisiklet
Akademisi’yle, disiplinli ve bilimsel
bir eğitim sunuyor; bisiklet tutkusunu
profesyonel hedeflere dönüştürmek
isteyen tüm gençleri seçmelere
bekliyoruz” dedi. Bisiklet kullanımını
ve sporu teşvik edici çalışmalar
yürüten Karşıyaka Belediyesi,
Türkiye’de yerel yönetimler arasında
bir ilki gerçekleştirerek tamamen
profesyonel eğitim programıyla
işleyecek Bisiklet Akademisi kuruyor.
Türk sporuna katkı sunmak ve
nitelikli sporcular yetiştirmek
amacıyla kurulan akademi, uzun
vadeli bir gelişim modeli sunacak.
13-17 yaş aralığındaki gençlerin
katılımına açık olan Bisiklet
Akademisi için sporcu seçmeleri, 13
Temmuz Pazar günü saat 09.00’da
Sasalı Kent Ormanı’nda
gerçekleştirilecek. Bisiklet Akademisi
için seçmelere katılmak veya konuya
ilişkin detaylı bilgi almak isteyen
vatandaşlar 0 (505) 028 64 16
numaralı hattan iletişime geçebilir.

Bisiklet sporunda
profesyonelleşmek isteyen, yol yarış
bisikleti ve koruyucu ekipmana sahip
olan gençler seçmelere katılabilecek.
Grup sürüşü şeklinde
gerçekleştirilecek seçmelerde,
adaylar fiziksel uygunluk ve
davranışsal özellikler açısından
değerlendirilecek. Uygun görülen
katılımcılar, ilerleyen günlerde
düzenlenecek bilgilendirme
toplantısına davet edilecek. Karşıyaka
Belediyesi Bisiklet Akademisi,
kıdemli yol yarış bisikleti antrenörü
Esin Erdoğan’ın geliştirdiği ve

Belçika’daki bisiklet akademisi
sistemiyle paralel ilerleyen
“BioResponse” programı ile faaliyet
gösterecek. Haftanın beş günü
bireyselleştirilmiş antrenman
programları uygulanacak, ayrıca
haftalık teknik ve taktik eğitimlerle
sporcuların gelişimi desteklenecek.
Aylık performans testleri ve eğitim
yarışlarıyla sporcular sahaya
hazırlanacak. Toplamda 20 öğrenci
ile sınırlı olacak akademi, 2026 yılı
itibarıyla Türkiye Bisiklet
Federasyonu yarışlarında
Karşıyaka’yı temsil edecek.

Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal, “Karşıyakamızın spor kenti

vizyonunu güçlendirmek ve ileriye 
taşımak
amacıyla
çeşitli
çalışmalar
gerçekleştiriyoruz. Bisiklet
Akademisi ile gençlerimize
disiplinli, planlı ve kişiye özel
bir eğitim sunarak, onları
geleceğin başarılı sporcuları
olarak yetiştirmeyi
hedefliyoruz. Bisiklet sporuna
gönül veren ve bu alanda
profesyonelleşmek isteyen
tüm gençleri seçmelere
bekliyoruz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

İnteraktif Oyuncak 
Müzesi hazırlıkları

Zeytinlik Hizmet 
Binası hizmette 

“Muhtarlarımızla 
güzel yarınlara”
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, İncirliova ilçesinde
görev yapan mahalle muhtarlarıyla
bir araya geldi. Başkan Çerçioğlu,
şunları söyledi: "Muhtarlarımız bizim
mahallelerdeki gözümüz, kulağımız.
Bugün İncirliova'daki muhtarlarımızla
çok verimli bir toplantı
gerçekleştirdik. Her bir mahallemizin
önceliklerini, ihtiyaçlarını birinci
ağızdan dinledik. Sorunları ortak
akılla çözüyor, projeleri birlikte
hayata geçiriyoruz. Biz Aydın'ı birlikte
yönetiyoruz, birlikte büyütüyoruz"
(Haber Merkezi)

Bornova Belediyesi,
kent bostanlarında
üretim yapan kadınlara
yönelik olarak
“Çocuklar ve Gıda
Güvenliği” başlıklı
önemli bir seminer
düzenledi. BAYETAV
Genel Sekreteri ve halk
sağlığı uzmanı Dr.
Bülent Şık konuşmacı
olarak yer aldı.
Altındağ Atatürk STK
Yerleşkesi’nde
gerçekleşen seminer,
sağlıklı gıdaya erişimin
her geçen gün daha da
zorlaştığı bir dönemde üretici
kadınlar ve katılımcılar
açısından oldukça verimli geçti
Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, sağlıklı gıdaya
erişimin tüm yurttaşlar için
temel bir hak olduğuna vurgu
yaptı. “Göreve geldiğimiz
günden bu yana tarımsal
üretimi desteklemek ve
Bornovalı üreticilerimizi

sağlıklı, temiz gıdaya teşvik
etmek temel önceliklerimiz
arasında. Ekolojik Kent
Yerel Tohum Merkezimiz
aracılığıyla ata tohumlarını
ve fideleri üreticilerimize
ulaştırıyoruz. Gıda
güvenliği, geleceğimiz
olan çocuklarımız için
atılacak en kritik
adımlardan biridir” diye
konuştu. (Haber  Merkezi)

Gıda güvenliği mesajı Bornova’dan 
“Temiz gıda ayrıcalık değil, haktır”

Bayındırlı deveciler, son orman
yangınlarından sonra, duyarlı bir kampanyaya
imza attı. Bayındır Belediye Başkanı Davut
Sakarsu’yu ziyaret eden deveciler, destek gördü.
Başkan Sakarsu, “Orman yangınlarına karşı
toplumsal bilinç oluşturmak amacıyla Bayındır
Deve Güreşi Tertip Komitesi, "Bu Araçtan
Sigara İzmariti Atılmaz" sloganıyla anlamlı bir
duyarlılık hareketine imza atmıştır. Duyarlı
davranışlarından dolayı kendilerini kutluyor,
nazik ziyaretleri için teşekkür ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Başkan Yıldız Ünsal,  akademi ile disiplinli ve bilimsel bir eğitim sunduklarını ifade etti,
“Bisiklet tutkusunu profesyonel hedeflere dönüştürmek isteyenleri bekliyoruz” dedi

Kuşadası Belediye Meclisi Temmuz
ayı olağan toplantısı, Belediye
Başkanı Ömer Günel yönetiminde
Davutlar Hizmet Binasında
gerçekleşti. Müdürlüklerden gelen ve
komisyonlara havale edilen gündem
maddelerinin ele alındığı toplantıda
kente kazandırılan ve kazandırılacak
olan müzeler görüşüldü.
Güvercinada’da kurulan Deniz Ticaret
Tarihi Müzesi’nin açılış ve kapanış
saatleri 08.00-23.00 arasına alındı.
Toplantıda, Başkan Ömer Günel’in
‘müzeler kenti’ projesi kapsamında
Kuşadası’nın tarihi ana aksı olan
Yıldırım Caddesi’nde yer alan tarihi
tescilli bir yapının ‘Oyuncak Müzesi’
haline getirilmesi konusu da ele
alındı. (Haber Merkezi)

Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
Günel
Ömer
GünelKarşıyaka’da Bisiklet 

Akademisi kuruluyor!

Yıldız 
Ünsal

Bayındırlı devecilerden
“orman dostu” kampanya

İzmir Büyükşehir Belediyesi, Konak
Güney Mahallesi’nde yeni ve modern
bir hizmet binasına kavuştu. Zeytinlik
Hizmet Binası’ndaki çalışmalar
tamamlanarak hizmete açıldı. Farklı
noktalarda hizmetlerini sürdüren bazı
daire başkanlıkları ile müdürlükleri
tek çatı altında toplayan  bina,
yurttaşların belediye hizmetlerine
ulaşımını kolaylaştıracak. 17 bin
metrekarelik alana sahip modern
hizmet binası, bodrum katla birlikte 7
kattan oluşuyor. Mezarlıklar Dairesi
Başkanlığı tarafından kullanılacak
morg ve gasilhaneler, Veteriner İşleri
Dairesi Başkanlığı bünyesinde sokak
hayvanlarının tedavisini sağlayacak
acil müdahale odaları ve
ameliyathaneler de yer alıyor. 
(Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, yeşil
ve dirençli kent İzmir çalışmaları
kapsamında Yeşildere’yi rekreasyon
alanı olarak kente kazandırmaya
hazırlanıyor. Parkları, spor sahaları
ve yeşil alanları ile büyük bir
dönüşümün yaşanacağı Yeşildere
hem bölge halkı hem kentliler için
İzmir’in yeni cazibe merkezlerinden
biri olacak. 

Hazırlık çalışmaları kapsamında
Meles Deresi etrafında bulunan
Küçükada, Lale, 19 Mayıs, Vezirağa,
Yenidoğan, Yeşildere mahalleleri,
batı kısmında Yeşildere Caddesi,
doğuda İZBAN demiryolu hattı,
güneyde Konak Tüneli köprülü
kavşağı, kuzeyde ise Tepecik
Mahallesi ile sınırlanan bölgede titiz
bir çalışma yürütülüyor. 77 bin
metrekarelik alanda devam eden
çalışmalar kapsamında
kamulaştırması tamamlanan 650

yapının 510’u yıkıldı. 

BÜYÜK BİR YEŞİL ALAN
Bölgede kamulaştırma

çalışmalarının devam ettiğini belirten
İzmir Büyükşehir Belediyesi Emlak
Yönetimi Dairesi Başkanı Turan
Dilek, “77 bin metrekarelik alanın 41
bin 500 metrekaresini belediyemizin
mülkiyetine geçirdik. Anlaşmalarımız
ve hukuksal süreç devam ediyor.
Projenin tamamlanmasıyla
bulunduğumuz bölgeyi imar planına
uygun hale getirmiş olacağız. Projeye
başlamadan önce bin 700 hak
sahibiyle görüştük. Projenin
bitiminden sonra İzmir kenti büyük
bir yeşil alana sahip olacak. Cemil
Başkan’ımızın büyük desteğini
görüyoruz. Her zaman arkamızda,
gücünü hissediyoruz. Kendisine
teşekkür ediyoruz. İzmir halkına
hayırlı olsun” dedi. (Haber Merkezi)

Menderes
Belediyesi, yangın
afetinin ilk gününden
bu yana sahada etkin
bir şekilde çalışmaya
devam ediyor. Yangın
söndürme, zarar
gören hayvanlara
veteriner desteği,
vatandaş tahliyesi gibi
birçok noktada
desteğini sürdüren
Menderes Belediyesi ekipleri
vatandaş ve görevlilere yiyecek
içecek konusunda da destek
veriyor. Başkanı İlkay Çiçek,
“Afetlerin ilk gününden beri tüm
imkanlarımızı seferber ettik.
Afetle mücadele sahasının her
evresinde ekiplerimiz ile birlikte
canla başla çalışıyoruz. Afetle
mücadelemiz sırasında

vatandaşlarımızı da
unutmuyoruz. Yangın
bölgesindeki hem mağdur
vatandaşlarımızın hem de canını
dişine takarak emek veren tüm
görevlilerin yeme içme ihtiyacını
karşıladık. Yangınlar nedeniyle
mağduriyetleri gidermek en
büyük arzumuz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Menderes Belediyesi’nden 
yangın savaşçılarına destek

Bornova Belediyesi, kent
genelinde temizlik hizmetlerinin
niteliğini artırmak ve daha sağlıklı
bir yaşam alanı sunmak amacıyla
yeni bir uygulamayı hayata geçirdi.
“Her Gün İki Mahalle” sloganıyla
başlayan temizlik atağı kapsamında,
Temizlik İşleri Müdürlüğü
bünyesindeki 10’ar kişilik süpürgeci
ekipler her gün iki mahallede
detaylı temizlik çalışması

gerçekleştirecek.
Başkan Ömer Eşki, “Süpürge

ekiplerimizle birlikte her gün iki
mahallemizde girilmedik sokak
bırakmayacağız. Bu çalışmayı
sadece temizlik değil, aynı zamanda
bir kentlilik bilinci ve yaşam kalitesi
meselesi olarak görüyoruz.
Bornova’yı hep birlikte daha temiz,
daha yaşanabilir bir kent haline
getirceğiz” dedi. (Haber Merkezi)
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Narlıdere Belediyespor Kız
Voleybol Takımı sporcuları,
“temiz bir çevre, sağlıklı bir
gelecek” sloganıyla Narlıdere
sahilinde kıyı temizliği yaptı.
Narlıdere Belediyespor Kız
Voleybol Takımı sporcuları, çevre
bilincine dikkat çekmek amacıyla
Narlıdere sahilinde farkındalık
etkinliği düzenledi. Altıevler
Mahallesi’ndeki Bakü Parkı’nda
bir araya gelen genç sporcular,
antrenörleriyle birlikte
Sahilevleri kıyı şeridinde temizlik
çalışması gerçekleştirdi. "Temiz
bir çevre, sağlıklı bir gelecek"
sloganıyla kıyı boyunca çöp
toplayan genç voleybolcular,

çevreye ve topluma karşı
gösterdikleri duyarlılıkla
herkese örnek oldu. Narlıdere
Belediyespor Kız Voleybol Takımı
Baş Antrenörü Jülide Meriç,
gençlere iyi bir sporcu olmanın
yanı sıra çevreye, doğaya ve
topluma karşı sorumluluklarını
da öğrettiklerini belirterek,
“Sporcularımız bugün
gösterdikleri duyarlılıkla bizleri
bir kez daha gururlandırdı.
Temiz bir çevre, sağlıklı bir
gelecek için emek verdiler. Bu
etkinliğin çevre konusunda
toplumsal bir farkındalık
yaratmasını diliyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

“SMAÇ VURAN ELLER” BU KEZ KIYILARI TEMİZLEDİ

Daha güzel bir
Ayvalık uğruna

Yazarlık atölyesi 
ilk meyveyi verdi

Yangın bölgesine 
yem desteği geldi
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay'ın Ödemiş'te yangından
zarar gören köylere yaptığı ziyaretler ve
vatandaşlardan kendisine gelen talepler
doğrultusunda İzmir Büyükşehir
Belediyesi yem dağıtımına başladı. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Tarımsal
Hizmetler Dairesi Başkanlığı, Ödemiş'teki
yangında büyük zarar gören Karadoğan
Mahallesi'ne 5 ton kesif yem ve 8 ton
kaba yem dağıtımı yaptı. İlk aşamada
toplamda 7,5 ton kesif yem, 8 ton kaba
yem üreticilere teslim edildi. Üreticilere
destekler, soğutma çalışmaları
tamamlandıktan sonra artarak devam
edecek. (Haber Merkezi)

Ayvalık Belediyesi Park ve Bahçeler
Müdürlüğü,  kentin  yeşil alanlarını daha
güzel hale getirmek için var gücüyle
çalışıyor. Yürütülen bakım, düzenleme ve
yenileme çalışmaları sayesinde Ayvalık’ın
her köşesinde doğayla iç içe, nefes alan
yaşam alanları oluşturmaya devam
ediliyor. Ayvalik Belediye Başkanı Mesut
Ergin, "Her bir fideye, her bir ağaca
dokunurken arkamızda bizi anlayan bir
toplum görmek paha biçilemez. Emeğe
gösterilen bu duyarlılık için tüm
Ayvalıklılara teşekkür ederiz" dedi.
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
edebiyata ve yazmaya ilgi duyan
yurttaşlar için açtığı “Gündüz Öğüt ile
Anlatılmayan Öyküler Yazım Atölyesi” ilk
dönemini geride bıraktı. Yazar adayları
dört aylık eğitim süreci sonunda
“Anlatılmayan Öyküler” adında bir kitap
da yayımlandı. Ahmed Adnan Saygun
Sanat Merkezi (AASSM) Müzik
Kütüphanesi’nde İzmir Devlet Senfoni
Orkestrası keman sanatçısı ve yazar
Gündüz Öğüt’ün eğitmenliğinde hayalden
gerçeğe eğlenceli bir yazarlık yolculuğu
yaşandı. İlk dönem 14 katılımcıyla yapılan
atölyede zaman zaman Öğüt’ün keman
dinletileri de gerçekleşti. (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nce kente kazandırılacak yeni rekreasyon alanı için 77 bin
metrekarelik alanda kamulaştırma ve yıkım çalışmaları büyük oranda tamamlandı 
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MANİSABüyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek'in acı bir kaza sonrası hayatını kaybetmesi tüm
Türkiye'yi yasa boğarken devlette devamlılık esastır
ilkesiyle yürütülen süreçte Manisa'nın yeni büyükşehir
belediye başkanı 6 yıldır Akhisar Belediye Başkanlığı
görevini sürdüren Besim Dutlulu oldu.

Besim Dutlulu'nun Akhisar'dan Manisa'ya
geçişinin ardından 20 Haziran'da gerçekleştirilen
olağanüstü meclis toplantısında Akhisar'ın yeni
belediye başkanı, 6 yıldır belediye başkan
yardımcılığını sürdüren Ekrem Kayserili seçildi.

Akhisar Belediye Başkanı Ekrem Kayserili; yeni
görevinde öncelikleri, Akhisar için sürdürülen
projeler ve ilçenin geleceğine dair vizyon ve
hedeflerini paylaştı.

20 Haziran'da göreve resmen başlayan Akhisar
Belediye Başkanı Ekrem Kayserili'nin en çok
önemsediği konu sosyal belediyecilik. Akhisar'da
görevde oldukları 6 yıldır öne çıkan sosyal
belediyecilik hizmetlerini aynı kararlılıkla
sürdüreceklerini aktaran Başkan Kayserili, 'Biz göreve
geldiğimiz günden bu yana hep sosyal belediyecilik
yapacağız demiştik. Süt Kuzusu, Bakkal Kart, Aşevi
gibi projeler 5-6 yıllık dönemde gerçekleştirdiğimiz
projelerden bazıları. Temelini attığımız Engelsiz
Yaşam Merkezi ya da diğer ismiyle Engelli
Misafirhanesi bizim için çok önemli bir proje. Engelli
bireylere sahip aileler engelli çocuklarını kısa süreli
bırakacakları, emanet edecekleri güvenli bir yer
bulamıyorlar. Çocuklarını bize emanet edip bankada,
çarşıda, pazarda 2-3 saatlik işlerini gönül rahatlığıyla
görebilecekler. Bu merkezimizi 2025 yılının sonuna
kadar tamamlamak istiyoruz' dedi.

KAPALI SPOR SALONU GELİYOR
Akhisar'ın spor ve sporcu şehri olduğunu,

Akhisarspor gibi bir markayla kentin ismini hem
Türkiye'de hem de dünyada duyurduğunu anlatan
Kayserili, 'Akhisar pek çok branşta milli sporcular, üst
düzey sporcular çıkarabilen bir ilçe. Özellikle voleybol
ve basketbolda çok iyi yerlere gelen sporcular
yetiştiren bir şehir. Belediyenin masa tenisi, kort
tenisi, futbol, yüzme, satranç gibi alanlarda kursları
var. Güreş sahip çıktığımız geleneksel sporlarımızdan
biri. Belirli bir yaşa gelen çocukları hem spora hem de
yeteneklerini geliştirecek alanlara yönlendiriyoruz.
Kendisini geliştirençocukları bu yeteneklerinin
üzerine koyabilecekleri kulüplere yönlendirme
amacımız var. Sadece yetenekli çocuklar olarak da
düşünmüyoruz. Spor kardeşlik demek, iletişim
demek, sosyalleşmek demek. Kötü alışkanlıklardan
korunmak için de iyi bir fırsat. Her yaştan, her gelir
grubundan çocuk spor okullarımızda benzer amaçlar
için ter döküyor. Bu konuyu çok önemsiyorum' diye
konuştu.

200 bine yaklaşan nüfusuyla Akhisar'ın Manisa'nın
en büyük ilçelerinden biri olduğuna dikkat çeken
Başkan Kayserili, ilçede ihtiyaç duyulan kapalı spor
salonunu belediye imkanlarıyla hayata geçirmek için
sayılı günler kaldığı müjdesini verdi. 

Başkan Kayseirli, 'Akhisar'da belediyeye ait kapalı
spor salonu yok. Gençlik ve Spor Bakanlığı'na ait bir
kapalı spor salonumuz var ancak o da son bir yıldır
tadilat nedeniyle kullanılamıyor. Akhisar Spor Toto
Stadyumu'nun yanında temelini attığımız kapalı spor
salonunu yıl sonuna kadar hizmete açma hedefimiz
var. Akhisarlı çocuklarımız, Akhisarlı sporcularımız
haftanın 7 günü 24 saat açık olacak bu spor salonunda
çalışmalarını sürdürebilecek' sözlerini kullandı.

Spor kulüplerinde yöneticilik deneyimi olan
Ekrem Kayserili, 'Bir gün gelecek Akhisar'ın
takımlarında Akhisarlılar oynayacak' diye bir sözüm
vardı. Akhisar'da Akhisarspor gerçeğini herkes biliyor.
Akhisarspor iyi bir markaydı, Türkiye'de gıptayla
bakılan markalardan biriydi. İstenmeyen durumlar
yaşandı. Kulübümüz sonunda kapanacak noktaya
geldi, amatör kümeye düştü. Bugünden sözünü
veriyorum. Bir gün gelecek Akhisar’ın takımlarında

Akhisarlılar oynayacak. Akhisarlılar daha iyi
kulüplerde Akhisar'ı temsil edecek. Başarılarıyla
gurur duyacağız. Belediye olarak altyapı, tesisler,
malzeme desteği gibi konularda spor kulüplerine
destek vereceğiz, manevi olarak her zaman yanlarında
olacağız' diye konuştu.

‘3. OSB HEDEFİMİZ VAR’
Akhisar'da biri zeytin ihtisas olmak üzere iki

organize sanayi bölgesi bulunuyor. Sadece belediyenin
değil tüm ilçenin yıllardır hedeflediği konulardan biri
de Akhisar'a üçüncü organize sanayi bölgesi

kurulması. Akhisar'da üçüncü organize sanayi bölgesi
kurulması yönünde çalışmaların sürdüğünü ve avam
projelerin hazırlandığını anlatan Başkan Kayserili,
'Manisa özellikle sanayi alanında hızlı gelişen bir
bölge. Bu bölge Akhisar'a kadar uzanmış durumda.
Biri zeytin olmak üzere iki OSB hizmet veriyor
Akhisar'da. Belediyeye ait olan 5 bin dönümlük bir
arazide yeni bir OSB kurmayı planlıyoruz. Merkezi
hükümet ve ilgili tüm paydaşlarla iletişim halindeyiz.
Akhisar'ın cazibe merkezi olması özelliğini
koruyacağız, geliştireceğiz' dedi.

ZEYTİN DENİNCE AKHİSAR
Türkiye'deki 150 milyon zeytin ağacının 15

milyonu Akhisar sınırları içerisinde. Ülkemizde
sofralık zeytin üretiminin yüzde 70'i Akhisar'da
gerçekleşiyor. Birçok markanın zeytinyağı da
Akhisar'ın yağı. Zeytin ve zeytinyağı üretimiyle ismini
her geçen yıl daha da duyuran Akhisar'da gastronomi
turizminin ana unsurlarından biri zeytin ve zeytinyağı. 

Zeytinin Akhisar için önemini anlatan Başkan
Kayserili, 'Akhisar'da 15 milyon zeytin ağacı
bulunuyor. Bu sayı Türkiye'deki zeytin ağacı varlığının
yüzde 10'u demek. Akhisar zeytinin başkenti. 'Zeytin
denince Akhisar' diye bir sloganımız var. Zeytine özel
bir OSB'miz var. Yatırımcılar Akhisar'da hem
hammaddeyi bulabiliyorlar hem Aliağa Limanı'na çok
yakın konumdayız. İzmir, İstanbul yoluna çok yakın
olması gibi sebepler Akhisar'ı tercih sebebi yapıyor.
Akhisar'a özel projeleri zeytin temelinde geliştirmeye
devam edeceğiz, zeytin ve zeytinyağında
markalaşmanın geliri artırmak için en iyi yöntem
olduğunun farkındayız.

Akhisar hem gastronomi kenti hem de tarih kenti.
2022 yılında ilk kez gerçekleştirdiğimiz Leziz Akhisar
projesi devam ediyor. Alanında nitelikli işler yapan,
tanınmış, etki gücü yüksek dijital içerik üreticilerini bu
projeyle Akhisar'da ağırlıyoruz. Akhisar gerçekten

lezzetleri ile çok farklı bir nokta. Yerli ve yabancı
turist anlamında Akhisar ciddi bir turizm merkezi
potansiyeline sahip. Turizme bakışımız ve
hedeflerimiz gastronomi alanında bir yerlere geldi. Bu
hareketi gastronomi festivali ile taçlandıracağız.
Sadece yerli turist için değil yabancı turistler için de
Akhisar'ı bir hareket ve başlangıç noktası yapmak
istiyoruz. 

Erken Hristiyanlık döneminin 7 kutsal
kilisesinden biri Akhisar'da. Thyateira Ören Yeri
kutsal hac rotasında. Bu alanı ziyaret eden yabancı
turistler yalnızca ören yerini ziyaret edip ilçeden
ayrılmamalılar. Onları gastronomiyle de buluşturup
ilçede zaman geçirebilecek alternatifler yaratmalıyız.
Turizm danışma ofisi işlevi de görecek bir Akhisar
deneyim noktası düşüncemiz var. Dijitalde
görünürlüğümüzü artırmak ve Akhisar markasının
güçlenmesi için elimizden geleni yapacağız' dedi.

‘HALKIN ÖNCELİĞİ ÖNEMLİ’
Akhisar Belediye Başkanlığı görevinin Besim

Başkan ve Akhisarlıların emaneti olduğunun farkında
olduğunu belirten Başkan Kayserili, 'Emanet bir
bayrak yarışı, bayrak yarışı ise size verilen bayrağı
ilerdeki oyuncuya en hızlı, en iyi performansla teslim
etmek demek. Akhisar'da yaptığımız
çalışmalarla hizmet seviyesini ve
halkın beklentilerini 6 yıldır
belli bir çıtaya yükselttik.
Acı bir kazadan
sonra Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanımızı
kaybettik, Besim
Başkan'ın emaneti
bize verildi.
Herkesin gözü bizim
üzerimizde. Emaneti
korumanın yanı sıra bu
emaneti daha da iyi yerlere
çıkarmamız, bugüne kadar
yaptıklarımızın üzerine koymamız gerekiyor.
Bugüne kadar ne yaptıysak üzerine koya koya devam
etmek istiyoruz. Bizim niyetimizin ne olduğunu tüm
Akhisarlılar biliyor, bugüne dek yaptıklarımıza
şahitler. Şeffaf belediyecilik yapmaya çalıştık,
çalışmalarımızın her anında halkla paylaştık, sorduk,
düşüncelerini dinledik, iletişim içerisinde olduk.
Halkımızı halkımızla beraber yöneteceğiz. Halkın
beklentileri ve talepleri, mahallelerin öncelikleri için
ilçe genelinde ve kırsal mahallelerimizde düzenli
anket çalışmalarımız devam ediyor. Mahalle
muhtarları, sivil toplum kuruluşları ve halkın
beklentilerini an be an tespit ederek programımızdaki
önceliklerimizi bu beklentilere göre belirliyoruz'
ifadelerini kullandı.

BÜYÜKŞEHİR'DEN ALACAĞIMIZ VAR
Geçmişten bugüne Akhisar'ın Manisa Büyükşehir

Belediyesi'nden gerekli yatırım ve hizmet desteğini
alamadığına dikkati çeken Akhisar Belediye Başkanı
Ekrem Kayserili sözlerini şöyle sürdürdü:

Akhisar Belediyesi olarak Manisa Büyükşehir
Belediyesi'nden çok alacağımız var. Bu alacağımızı
almamız lazım. Geçmiş dönemlerde Akhisar gerekli
yatırımı alamadı. Hiçbir şey alamadı daha doğrusu.
İzmir-İstanbul yolu bisiklet ve yaya yürüyüş yolu

projesi tamamlanmak üzere. Bundan önceki
dönemde projelendirilmiş olmasına rağmen Merhum
Ferdi Başkan döneminde hayata geçirilmişti. Bu proje
bittiğinde Akhisar'ın çehresi değişecek. 6 kilometre
uzunluğunda, şehrimize değer katacak bir çalışmanın
sonuna yaklaşıyoruz.

Akhisar'ın büyükşehir belediyesinden
alacaklarından en önemlisi trafik alanında. Akhisar'ın
iki önemli kesişim noktasında yoğunluğu çözebilecek,
sorunları ortadan kaldıracak bir müdahaleye ihtiyaç
var. Ferdi Başkan'dan istemiştik, sözünü de almıştık.
Besim Başkanımızdan da ilk talebimiz, öncelik
talebimiz bu kavşak projelerinin bir an önce hayata

geçirilmesi. İzmir'den Akhisar'a girişte Hüseyin
Eryüksel Kavşağı ile Akhisar'dan

İstanbul yönünde çıkışta yer
alan kavşaklara battı

çıktı istiyoruz. Bu iki
nokta Akhisar kent
merkezindeki ring
yollarının kesiştiği

noktalar. Bu
yatırım yapılırsa

Akhisar nefes alacak.
Akhisar

Belediyesi'nin gücünün
yetmediği noktalarda
Manisa Büyükşehir

Belediyemizden destek
isteyeceğiz. Altyapı konusunda da ana

hatlar ve kılcal damarlardaki ihtiyaçları,
sorunları, eksikleri tespit edip büyükşehir belediyesine
teslim etmiştik. Bazı noktalarda çalışmalar başlamıştı.
Bu çalışmaların da sürdürülerek Akhisar altyapısına
40 yıldır verilmeyen hizmetin yapılmasını sağlayacağız.

KIRSAL MAHALLELER
Akhisar, kırsal mahalleleri ile önemli bir tarım

şehri aynı zamanda. Akhisar'ın birçok mahallesinde
ekonomi zeytine bağlı. Güncel ekonomik gelişmeler
ve piyasadaki dalgalanmalardan dolayı üretici
umduğunu bulamıyor. Akhisar Belediye Başkanı
Ekrem Kayserili, bu sorunun çözümü için tarımda
alternatif ürünlere yönlendirme yapabilecek bir
sistemi hazırladıklarını söyledi: Çamönü mahallemiz
20 yıldır seracılıkla uğraşıyor. Seralarda ürettikleri
ürünlerini Türkiye'nin dört bir yanına satabiliyor,
kazanç elde ediyorlar. Dağdere'de kiraz,
Yayakırıldık'ta çilek yetiştiriciliği konusunda tarımsal
hizmetler müdürlüğümüz ile yaptığımız çalışmalarda
başarı elde ettik. Akhisar Belediyesi Kırsal Hizmetler
Müdürlüğü ve Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırsal
Destek Müdürlüğü olarak çalışmalarımız devam
ediyor. Hangi bölgede hangi ürün daha iyi gelir getirir,
bölgede en az maliyetle üretilir gibi sorularla yanıt
vereceğiz, köylüyü yönlendireceğiz.

ÖZELÖZEL
HABERHABER

BUĞRA
TOKMAKOĞLU 

Akhisar Belediye Başkanı Ekrem
Kayserili 28 Nisan 1975'te
Akhisar'da doğdu. İlkokulu

Akhisar'da ortaokul eğitimini İzmir'de
tamamladı. Lise eğitimi için Akhisar'a
dönen Kayserili, üniversite eğitimini
İzmir'de sürdürdü. Siyasi hayatına 2007
yılında Cumhuriyet Halk Partisi'ne
(CHP) üye olarak başlayan Ekrem
Kayserili, 2013'e kadar aktif görevde
bulunmadı. CHP Manisa Milletvekili
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu'nun 2013'te
Akhisar Belediye başkan adaylığı
sürecinde önseçim ve seçim
süreçlerinde aktif olarak yer aldı.
2015'te CHP Akhisar ilçe yönetimine
aday olan Kayserili'nin içinde yer aldığı
liste 3 oyla seçimi kaybetti.

2017 yılında CHP Akhisar ilçe
yönetimine yeniden aday olan Kayserili,
İsmail Fikirli başkanlığındaki listeyle
ilçe yönetimine seçildi. 2019 yılında o
ana kadar birlikte yol arkadaşlığı yaptığı
Besim Dutlulu'nun Akhisar Belediye
Başkanlığı aday adaylığı sürecinde ilçe
yönetimindeki görevinden istifa ederek
meclis üyesi adaylığını açıkladı. 2019
yerel seçimlerinde göreve gelen
Akhisar Belediye Başkanı Besim
Dutlulu'nun başkan yardımcılığı
görevine seçildi. Ekrem Kayserili 31
Mart 2024 seçimlerinde ikinci kez
halktan onay alan Besim Dutlulu'nun
belediye başkan yardımcısı olarak
görev yapıyordu.

Besim Dutlulu'nun Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı seçilmesinin
ardından Akhisar Belediye Başkanlığı görevini devralan Ekrem

Kayserili, 'Acı bir kaza ile Manisa Büyükşehir Belediye Başkanımızı
kaybettik, Besim Başkan'ın emaneti de bize verildi. Akhisar'da

emaneti korumanın yanı sıra bugüne kadar yaptıklarımızın üzerine
koyarak sosyal belediyecilik uygulamalarımızı sürdüreceğiz' dedi
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Ege Turistik İşletmeler ve
Konaklamalar Birliği (ETİK) Başkanı,
Türkiye Otelciler Federasyonu
(TÜROFED) Başkan Yardımcısı
Mehmet İşler, özellikle son 10 gün
içerisinde Ege'de çıkan büyük orman
yangınlarının turizmdeki olumsuz
etkileri üzerine değerlendirme yaptı.
Yangınların ve yangın haberlerinin
ulusal ve uluslararası basında geniş yer
almasının, destinasyonun güvenliğine
dair endişelere yol açtığını ifade eden
İşler, özellikle yabancı turistlerin
rezervasyon kararlarını bu tür haberlere
bakarak verdiğine dikkat çekti. İşler,
rezervasyon iptali veya ertelemelerinin
söz konusu olabildiğini ancak turizm
sektörünün güçlü olduğunu, herkesin
elinden gelenin fazlasını yapmaya çalışarak
misafirlerini ağırlamaya devam ettiğini söyledi.

‘BÖLGEMİZ GÜVENLİDİR’
Seferihisar, Foça, Çeşme ve diğer turistik

bölgelerin güvende olduğunu vurgulayan
Mehmet İşler, "Tesislerimiz faaldir, açıktır. Tüm
misafirlerimizi gönül rahatlığıyla en iyi şekilde

ağırlamaya devam ediyoruz. İnsanlarımız, sektör
çalışanlarımız dimdik ayaktadır. Başta
Çeşme'miz olmak üzere bölgemiz hâlâ
güzelliğini ve enerjisini korumaktadır. Herkes
elinden gelenin fazlasını yapmaya çalışmaktadır.
Son yıllarda pandeminin, savaşların,
depremlerin, ekonomik girdi maliyetlerinin
etkilerini bertarafla direnç kazanmış güçlü bir
sektörüz. Biz yine misafirlerimizi ağırlamaya,

onlara eski günleri aratmayacak
tatiller yaşatmaya devam ediyoruz"
dedi.

Çeşme Turistik Otelciler Birliği
(ÇEŞTOB) adına Orhan Belge,
Alaçatı Turizm Derneği adına Kerem
Ünsal ve Turizm Çalışma Grubu adına
Yıldırım Aktugan, yaşanan orman
yangını felaketinin ardından ortak
açıklama yaptı. Açıklamada, "Tüm
yollar güvenle ulaşıma açıktır.
Otellerimiz ve işletmelerimiz hizmet
vermeye devam etmektedir. Çeşme,
misafirlerini her zamanki gibi huzurla
ve güvenle ağırlamaya devam ediyor"
denildi.

KAMPANYA BAŞLATILACAK
Açıklamada, yakın zamanda yangınla kül

olan bölgelerin yeniden yeşertilmesi için
ağaçlandırma kampanyası başlatılacağı belirtildi.
Kampanyaya yerel halkın yanı sıra, Türkiye’nin
dört bir yanından doğa dostları da davet edilen
açıklamada, "Bu güzel coğrafyayı korumak,
yaşatmak ve gelecek nesillere taşımak hepimizin
ortak sorumluluğudur" denildi. (İHA)

Türkiye’nin ABD’ye su ürünleri ve hayvansal
mamuller ihracatı son 10 yılda 3 kattan fazla
artarak 42 milyon dolardan 140 milyon
dolara çıktı. Türkiye’nin, su ürünleri ve
hayvansal ürünler sektöründe 2025 yılına
4,1 milyar dolarlık ihracat hedefiyle giren
küresel bir lider olduğunun altını çizen Ege
Su Ürünleri ve Hayvansal Mamuller
İhracatçıları Birliği Başkanı Bedri Girit,
ABD’nin yıllık 30 milyar dolarlık su ürünleri
ve hayvansal mamuller ithalatı yaptığını, su
ürünleri ve hayvansal mamuller sektöründe
ABD’ye ihracatlarını 10 yıllık vadede 500
milyon dolara çıkarmayı hedeflediklerini
dile getirdi. (Haber Merkezi)
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Türkiye’nin genel ihracatındaki artışın yüzde 4’le

sınırlı kaldığı 2025 yılının ilk yarısında
çikolatalı şekercilik mamullerinin ihracatı
yüzde 61’lik sıçramayla 461 milyon dolardan
743,5 milyon dolara yükseldi. Ege Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği Başkanı Muhammet
Öztürk, çikolatalı şekercilik mamulleri
sektörünün 2025 yılında ihracatta daha
başarılı bir grafik ortaya koyduğunu, Belçika
ve Almanya dışında; ABD, Fransa, İngiltere,
Polonya, Ürdün, Macaristan, Romanya, Beyaz
Rusya, Litvanya, Avustralya, Norveç, Çekya ve
Ukrayna’ya da üç haneli ihracat artışına imza
attıklarını vurguladı. (Haber Merkezi)

Elektronik
tebligat -4

Adres sahibinin yükümlülükleri
şunlardır:

1. Elektronik tebligat adres başvurusu
için gerekli olan bilgi ve belgeleri doğru ve
eksiksiz olarak ilgili birime teslim etmek.

2. Elektronik tebligat adresi başvurusu
sırasında teslim etmiş olduğu bilgi ve
belgelerde olan değişiklikleri PTT'ye derhâl
bildirmek.

3. Kimlik doğrulama amacıyla kendisine
verilen bilgileri korumak, üçüncü kişilerle
paylaşmamak ve başkasına
kullandırmamak.

PTT’nin yükümlülükleri nelerdir?
1. UETS’yi kurmak, işletmek, sistemin

güvenliğini ve sistemde kayıtlı verilerin
muhafazasını sağlayacak her türlü önlemi
almak.

2. Elektronik tebligata ilişkin mevzuata
uygun olarak tebligat çıkarmaya yetkili
makam tarafından iletilen elektronik
tebligatı, UETS vasıtasıyla muhataba
ulaştırmak.

3. Elektronik tebligat mesajını, erişime
hazır durumda bulundurmak.

4. Elektronik tebligatın, tebligat
çıkarmaya yetkili makamdan UETS
tarafından teslim alındığına, muhatabın
elektronik tebligat adresine ulaştığına,
okunduğuna ve usulen tebliğ edilmiş
sayıldığına dair delil kayıtlarını ayrı ayrı
oluşturup her bir kaydı oluşturulduğu
andan itibaren derhâl ve en geç 24 saat
içinde, tebligat çıkarmaya yetkili makama
iletmek.

5. Muhataba, bu Yönetmelikte belirlenen
çerçevede bilgilendirme mesajı iletmek.

6. Elektronik tebligat adresine sistemler
arası elektronik entegrasyon yoluyla veya
mobil ortam üzerinden güvenli bir şekilde
erişilebilmesini sağlamak.

7. Elektronik tebligata ilişkin ana ve
yedek sistemleri, Türkiye Cumhuriyeti
mülki sınırları içerisinde bulundurmak.

8. Elektronik tebligat sistemindeki
imzalama süreçlerinde elektronik sertifika
hizmet sağlayıcıları tarafından PTT için
oluşturulan elektronik sertifikayı
kullanmak.

9. Delil kayıtlarının gerçek zamanlı olarak
doğrulanması hizmetini sunmak.

10. Tebligat çıkarmaya yetkili makam
tarafından elektronik tebligat ücretinin
eksiksiz olarak ilgili hesaba yatırıldığını aynı
gün UETS'ye işlemek.

11. İşlem ve delil kayıtlarının güvenliğini,
gizliliğini ve bütünlüğünü sağlamak ve
bunları belirlenen süreler kadar muhafaza
etmek.

12. Kanunlarda yer alan istisnalar saklı
kalmak kaydıyla elektronik tebligat
mesajının muhatap haricindeki kişilerce
görülmemesi için gerekli tedbirleri almak.

13. Elektronik tebligat sistemi hakkında
kamuoyunu bilgilendirmek, elektronik
tebligat hizmetini etkileşimli ve kullanıcı
dostu bir ortamda kullanıcıya sunmak.

Tüm bunların dışında hizmet sunulurken;
• PTT, UETS’ye teslim edilen elektronik

tebligat mesajını, muhatabın rızası olsa
dahi, tebligat çıkarmaya yetkili makam ve
merciin amacı dışında herhangi bir amaçla
kullanamaz ve üçüncü kişilerle paylaşamaz.

• PTT, elektronik tebligata ilişkin
verilerin güvenli bir şekilde
muhafazasından münhasıran sorumlu olup,
mevzuat gereğince muhafazasına ihtiyaç
kalmayan verileri imha eder.

• PTT, elektronik tebligatı muhatabın
erişimine hazır tutar. PTT tarafından
muhatap için tanımlanan muhafaza
kapasitesinin dolması halinde veriler,
usulen tebliğ edilmiş sayıldığı tarihten
başlamak üzere en az 6 AY boyunca
muhatabın erişimine açık tutulmak kaydıyla
eski tarihliden başlanarak silinebilir.

• PTT, engelli kişilerin elektronik tebligat
işlemlerinden yararlanabilmeleri için
mümkün olan çalışmaları yapar. PTT nin
tüm bu hizmetleri, denetim altındadır.
Gerek re’sen ve gerekse şikayet üzerine her
zaman denetlenebilir.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com
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KOBİ'lere destek olmak için
Türkiye Odalar ve Borsalar
Birliği (TOBB), Kredi Garanti
Fonu (KGF) ve Bankalar el ele
verdi. KOBİ'lere uygun
koşullarda finansman desteği
sağlamak amacıyla yeni bir
TOBB Nefes Kredisi'ne imza
attılar. TOBB Nefes Kredisi'ne
başvurular 8-9 Temmuz tarihi
itibariyle başlıyor.

TOBB'a bağlı Oda-Borsa
üyesi şirketler TOBB Nefes
Kredisi başvurularını Ziraat
Bankası, Halkbank, Vakıfbank,
Akbank, Yapı Kredi, Denizbank
ve Ziraat Katılım şubelerinden
yapabilecek. Kredi Garanti Fonu
kendi öz kaynak desteğiyle bu
kredilere yüzde 80 oranında
kefalet sağlayacak. Bu yeni
TOBB Nefes Kredisi'nden bir
firma azami 2,5 milyon TL kredi
kullanabilecek. Krediler 6 ay 

ödemesiz şekilde azami 36 ay
vadeli olacak. KOBİ'lerin yaşadığı
en büyük sıkıntının finansmana
erişim olduğunu belirten TOBB
Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu,
"TOBB'a bağlı Oda-Borsa üyesi
tüm şirketlerimiz başvurabilir.
Kredi Garanti Fonu'nun ve
katılan tüm bankaların
yöneticilerine verdikleri destek ve
katkılardan dolayı teşekkür
ediyorum" dedi. (İHA)

Zeytinde, geçen döneme göre
yüzde 40 ya da daha fazla kayıp
yaşanacak "yok yılı" olacak. 2025-
2026 sezonunda hem yurt içinde
hem de yurt dışında zeytinyağı
üretiminin benzer şekilde düşecek
olması fiyatları tekrar yükseltebilir 

Ulusal Zeytin ve Zeytinyağı
Konseyi (UZZK) Yönetim Kurulu
Başkanı ve Uluslararası Zeytin
Konseyi (COI) Danışmanlar
Kurulu üyesi Dr. Mustafa Tan,
"Zeytin ve zeytinyağının tanıtımına
ağırlık verilerek iç piyasada daha
çok zeytin ve zeytinyağı tüketilmesi
sağlanmalıdır" ifadesini kullandı.
Fiyatların üretimle ilişkili

olduğunu dile getiren Tan, var
yılında düşen fiyatların yok yılında
yükselebileceğini söyledi.Bu yıl
verimin düşeceğini ancak ağustos-
eylül gibi yapacakları rekolte
çalışmasında boyutunun daha net
ortaya çıkacağını vurgulayan Tan,
"İspanya umutluyken birden
sıcaklar ibreyi tersine döndürdü.
Bizde de bugünden ne olacağını
kestirmek zor. Verim düşecek
orası kesin ama ne kadar olacağını
ilerleyen zaman ve iklim şartları
gösterecek. Şu anda stoklarımızda
yeteri zeytinyağımız var endişe
edecek bir durum yok" diye
konuştu. (İHA)

TOBB Nefes
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Rifat
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Acıbadem Kent Hastanesi
çocuk endokrinoloji uzmanı Dr.
Arzu Jalilova kan şekerini
düzenleyen insülin hormonunun
eksikliğinin, yetersizliğinin Tip1
diyabete neden olduğunu
hatırlattı. “Araştırmalar,
ülkemizde 0–18 yaş grubundaki
her 100 bin çocuktan yaklaşık 10–
20’sinde Tip 1 diyabet
görüldüğünü göstermektedir”
diyen Jalilova, tanıdan sonra ilk
günlerin zorlayıcı olabildiğini,
ancak doğru eğitim ve
destekle bu süreç
yönetilebileceğini söyledi.
Tedavi sürecine çocuğun
da aktif şekilde dahil
edilmesi gerektiğini
belirten Jalilova,
“Yaşına uygun şekilde
çocuğa hastalığı
anlatmak ve onu
yönetim sürecine dahil
etmek uzun vadede
olumlu sonuç verir.

Eğitim öğretim
dönemlerinde okulda

öğretmen ve yöneticilere
bilgi verilerek çocuğun
diyabet yönetimi
güvence altına

alınmalıdır. Düzenli
kan şekeri takibi, insülin
kullanımı ve dengeli

beslenme en önemli üçlüdür.
Endokrinoloji uzmanı ile yapılan
rutin kontroller, hem tedaviye yön
verir hem de komplikasyonları
önler. Diyabetli çocuklar spor
yapabilir, sosyal aktivitelere
katılabilir; önemli olan planlı ve
bilinçli olmaktır” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Erken ergenlik, bazı çocuklarda boy kısalığına
neden olabildiği için ebeveynlerin son yıllarda
en çok kaygılandıkları konuların başında
geliyor. Çocuk endokrinolojisi uzmanı Dr. Aliye
Sevil Sarıkaya, aslında erken ergenliğin erken
ve doğru tedaviyle yönetilebilen bir durum
olduğunu belirterek, “Ayrıca, erken ergenliğin
sadece küçük bir bölümünde tedaviye ihtiyaç
duyulur. Tedaviden etkin sonuç alınmasında ise
ailenin bilinçli ve dikkatli olması, gereksiz
korkuya kapılmadan, ancak geç kalmadan
uzman görüşü alması çok önemlidir. Bu
nedenle, çocuğun büyümesi düzenli olarak takip
edilmeli; boy ve kilo takibi aksatılmamalıdır”
diye konuştu.  (Haber Merkezi)

Erken ergenlik boy 
kısalığı nedeni mi!

Yaz aylarında serinlemek için kullanılan klimaların,
yanlış kullanıldığında sağlık sorunlarına yol
açabileceğini belirten uzmanlar, bu durumun
klima çarpması olarak adlandırıldığını söylüyor.
İdeal oda sıcaklığının 22 derece olduğunu ifade
eden fizik tedavi ve rehabilitasyon uzmanı Prof.
Dr. Şafak Sahir Karamehmetoğlu, “20 dereceden
daha düşük, 24 dereceden daha yüksek
ortamlarda klima çarpması görülebilir” dedi.
Klima çarpmasının baş ağrısı, kas ağrısı, halsizlik
ve burun tıkanıklığı gibi belirtilerle kendini
gösterebildiğini aktaran Karamehmetoğlu, klima
çarpmasının özel bir tedavisi olmadığını, doğru
kullanım ve yeterli sıvı tüketimiyle korunmanın
mümkün olduğunu dile getirdi. (Haber Merkezi)

Baş ağrınızın asıl
sebebi klima olabilir!

Şeker hastalığı küçük
yaşlarda da görülüyor

Cumhuriyet Kütüphanesi
İLE HAYALİNE YÜRÜYOR

Buca Belediyesi’nin,
Cumhuriyet’in kuruluşunun 101. yıl
dönümünde kente kazandırdığı
Cumhuriyet Kütüphanesi, ileride tıp
fakültesine giderek doktor
olmak isteyen ilkokul
öğrencisi Avşin Elif Dinç’in
ikinci adresi oldu. Haftada
üç gün ablası ve annesiyle
birlikte kütüphaneye gelen
Avşin, diğer kütüphanelerde
bulamadığı pek çok kitabı
buradan temin ederek
okuduğunu ve kütüphaneyi
çok sevdiğini
söylüyor.Buca’da yaşayan
bütün çocuklara Cumhuriyet
Kütüphanesi’ni armağan
ettiği için Belediye Başkanı Görkem
Duman’a teşekkür eden Avşin Elif
Dinç, “Haftanın üç günü

kütüphaneye geliyorum. Burada
pek çok kitap var. Bulamadığım
birçok kitabı burada buluyorum.
Haftada sekiz kitap okuyorum.

Eskiden kitaplara çok para
veriyorduk. Şimdi artık buradan
ücretsiz olarak alabiliyorum. Diğer

kütüphanelerde bulamadığım
kitaplar burada olabiliyor. Ailemin
çoğu doktor, ben de doktor olmak
istiyorum. Hikâye yazıyorum, iki

kitabım var” dedi. Bucalı
çocuklara hedeflerine giden
yolda destek olmaktan
gurur duyduklarını ifade
eden Başkan Duman,
“Hayallerine giden yolda
gençlerimize ve
çocuklarımıza eşlik etmek
bizim için de harika bir
deneyim. Buca’da her
çocuğun, her gencin bilgiye
ve kitaba eşit şekilde
ulaşabilmesi için
çalışmalarımızı

sürdürüyoruz” diye konuştu. 
Kendisi de Cumhuriyet

Kütüphanesi’ne üye olan ve sık sık

kardeşi Avşin ile birlikte
kütüphaneyi ziyaret eden abla
doktor Hanife Sena Dinç ise,
“Avşin’e birçok kütüphanede üyelik
yaptık ama en sevdiği kütüphane
burası oldu. O nedenle annem de
ben de, yetişebildiğimiz kadar
haftada iki üç kere buraya
getiriyoruz Avşin’i. Burada sağlık
alanında da birçok kitap var.
Roman okumayı da çok severim.
Her türden kitabı bulabildiğim için
buraya gelmeyi tercih ediyorum.
Hem merkezi bir konumda olduğu
için hem de pek çok kitabı burada
bulduğumuz için; böyle bir alanı
kütüphaneye çevirdiği için
katkılarından dolayı Belediye
Başkanımıza teşekkür ediyorum”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)
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Günümüzde her şeyin hızla
tükendiği, teknolojinin her
alanda yaşamımıza hâkim

olduğu bir çağda, insanlar giderek
daha fazla "doğaya dönüş" fikrine ilgi
gösteriyor. Sağlık da bu dönüşün
önemli bir parçası. Modern tıbbın
sunduğu ilaçlara ve tedavi
yöntemlerine rağmen, birçok kişi
bitkisel tedavileri yeniden keşfetmeye
başladı. Peki bu dönüş sadece bir
trend mi, yoksa doğanın gerçekten
iyileştirici bir gücü mü var?

Bitkisel tedaviler binlerce yıllık
geçmişe sahip. Anadolu’nun bereketli
topraklarında da yüzyıllardır
aktarlardan alınan bitkilerle pek çok
hastalığın çaresi aranırdı. Ihlamur,
zencefil, kantaron, adaçayı gibi
bitkiler sadece çay değil; aynı
zamanda birer şifa aracı olarak
görülürdü. Bugün modern tıbbın da
birçok ilacının kaynağının yine bu
bitkiler olması, doğaya olan güveni
artırıyor.

Ancak burada dikkat edilmesi
gereken önemli bir ayrım var: Bitkisel
olan her şey zararsız değildir. Doz,
kullanım şekli ve etkileşimler göz ardı
edildiğinde, bitkiler de tıpkı ilaçlar gibi
ciddi yan etkilere neden olabilir. Ne
yazık ki sosyal medyada "bir otla tüm
dertlerinizden kurtulun" başlığıyla
sunulan içerikler, insanların
bilinçsizce bu tedavilere yönelmesine
neden oluyor. Oysa geleneksel bilgiler
modern bilimle desteklenmediği
sürece, sağlıklı bir tedavi süreci
kurulması mümkün değil.

Öte yandan, kronik hastalıklarda ya
da psikolojik sorunlarda destekleyici
olarak kullanılan bazı bitkisel
çözümler gerçekten etkili olabilir.
Örneğin melisa ve lavanta çaylarının
uyku kalitesini artırdığı; zencefilin
mide bulantısını hafiflettiği; sarı
kantaronun hafif depresyon
semptomlarını hafiflettiği üzerine
yapılmış bilimsel çalışmalar mevcut.
Ancak tüm bu bilgiler, mutlaka uzman
hekim görüşüyle birlikte
değerlendirilmelidir.

Bitkisel tedaviler elbette ki yok
sayılmamalı, ama romantikleştirilip
kutsal birer mucize gibi de
sunulmamalı. Gerçek şu ki, doğanın
bize sunduklarını doğru bilgi ve
dengeyle kullandığımızda fayda
sağlayabiliriz. Ne yalnızca ilaçlara
bağımlı bir yaşam ne de yalnızca
bitkilere dayanan bir sistem tek
başına sürdürülebilir. Sağlık, doğayla
bilimin akıllıca iş birliğinde gizli.

Doğaya dönüş bir tercihten çok bir
ihtiyaç halini alıyor. Fakat bu dönüşte
bilinçli olmak, bilgiyle hareket etmek
ve bitkisel tedavileri sadece kulaktan
dolma önerilerle değil, uzman
rehberliğinde değerlendirmek her
şeyden önemli. Çünkü iyileşmek bir
yolculuksa, bu yolculukta hem doğayı
hem de bilimi yanımıza almak en
doğrusu olacaktır.

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Bitkisel
tedavi
gerçeği

ayla1kublay1@gmail.com
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3'ÜNCÜ Lig'de yeni sezon öncesi
kulüpte uzayan kongre süreci ve mali
belirsizlik nedeniyle henüz adım
atamayan Karşıyaka'da yeni yönetim iç
transferde ilk görüşmeyi Abdülkadir
Öksüz'le yaptı. Elinde Ferdi Burgaz ve
Kadir Bakırtaş dışında as futbolcu
kalmayan, bu ikilinin serbest kalmasının
önüne de son anda paralarını yatırarak
geçen yeşil-kırmızılılarda futbol şube
başkanlığı görevine gelen Ziyanur
Hasbay, sözleşmesi biten tecrübeli
stoperin menajeriyle masaya oturdu.
1'inci Lig ve 2'nci Lig'den teklifler alan
Abdülkadir'in karar aşamasında olduğu
öğrenildi. Karşıyaka'ya geçen sezon
Menemen FK'dan alınan 26 yaşındaki

stoper 27 maçta ilk 11'de görev
yaparak 2 gol atmıştı. Bu sezon 
3'üncü Lig'deki kadrolarda 25 yaş üzeri 
5 futbolcu bulunabileceği kuralı nedeniyle
de transferde seçici davranmak zorunda
olacak Karşıyaka, öncelikle kaynak
bularak bütçe oluşturmaya çalışacak.
Karşıyaka camiası bir yandan da hafta
içinde eski başkanlar İlker Ergüllü ve
Cenk Karace'nin yapacağı görüşmeye
kilitlenmiş durumda. Yeşil-kırmızılılarda
teknik direktörlük için sosyal medyada
yine Cüneyt Dumlupınar'ın adı geçse de
futbola destek olan eski başkanlardan
Azat Yeşil'in halen milli takımlarda 
görev alan bir isimle temasta olduğu
öğrenildi. (DHA)

Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun Altay’ın bu seneki kozu Ceyhun 
3'ÜNCÜ Lig'e düştükten sonra

genç oyuncularını kaybeden
Altay'da yeni sezonda takımın
en önemli isimlerinden biri
Ceyhun Gülselam olacak. Geçen
sezon çapraz bağ sakatlığı
yaşayarak sezonu erken
noktalayan tecrübeli
futbolcunun bireysel
antrenmanlarını sürdürdüğü ve
yeşil sahalara döneceği günü
iple çektiği ifade edildi.
Şampiyonlar Ligi, Avrupa Ligi ve
Bundesliga tecrübesi olan 37
yaşındaki eski milli futbolcu
kariyerinde ilk kez 3'üncü Lig'de

mücadele edecek. Süper Lig'de
275, 1'inci Lig'de 62, 2'nci Lig'de
10 müsabakada görev yapan
Ceyhun'un Altay'la 1 yıl daha
sözleşmesi bulunuyor. İzmir
ekibinin Süper Lig'de mücadele
ettiği 2021-22 sezonundan bu
yana forma giyen deneyimli ön
libero, Altay'da 5'inci sezonuna
adım atacak. Ceyhun son olarak
30 Kasım 2024'te iç sahada   3-2
kazandıkları İnegölspor
maçında oynayıp çapraz bağları
kopmasına rağmen sakat sakat
karşılaşmayı tamamlamıştı.
(DHA)
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Süper Lig'de yeni sezon hazırlıklarının 
ilk etabını tamamlayan ve Slovenya
kampına giden Göztepe'de Teknik 

Direktör Stanimir Stoilov, ülkesi Bulgar
basınına değerlendirmelerde bulundu

TRANSFERDE 4 yeni oyuncuyu
kadrolarına dahil ettiklerini

belirten Bulgar çalıştırıcı,
"Oyuncularımızın 3'ü genç

futbolcu, sadece stoperimiz
daha tecrübeli. Transfer

politikamız daha çok genç
ve yetenekli oyuncular
üzerine kurulu. Onları

geliştirerek hem takıma
katkı sağlamalarını

hem de kulübün
gelecekte maddi fayda

elde etmesini
hedefliyoruz.

Brezilya'dan bir orta
saha oyuncusuyla da
anlaşmamız var. Sol

bek pozisyonuna da bir
takviye yapmamız

gerekiyor. Bu yönde
çalışıyoruz. Hedefimiz

yine genç, hızla adapte
olabilecek ve katkı

sağlayacak isimler.
Oyuncu satışı olmazsa 1-2

transfer daha yapacağız.

Büyük çaplı transfer
dönemlerini sevmem"
ifadelerine yer verdi.
Sezonu Çaykur Rizespor
deplasmanında açacaklarını
ifade eden Stanimir Stoilov,
"Lige ev sahibi olarak başlamak
her zaman keyiflidir. Ama
fikstür bu şekilde ve bizim ona
göre hareket etmemiz
gerekiyor. İlk iki haftada geçen
yıl olduğu gibi yine
Mourinho’nun Fenerbahçe’siyle
karşılaşacağız. Mourinho gibi bir
teknik direktöre karşı oynamak
her zaman zevktir. O, dünya
çapında ilk 2-3 teknik adamdan
biridir. Aslında sadece Mourinho
değil, Süper Lig’deki diğer
teknik direktörlerin seviyesi de
çok yüksek. Hepsi oldukça iyi
hazırlanmış durumda. Her hafta
böyle zorlu rakiplerle futbol
savaşı vermek gerçekten büyük
keyif. Biz de bu programa göre
en iyi şekilde fayda sağlamaya
çalışacağız" dedi. (DHA)
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GÜRSEL Aksel Stadı'nın kendileri için çok
büyük bir avantaj olduğunu dile getiren

Stoilov, "Göztepe için asıl avantaj
kendi sahasında oynamaktır. Gürsel

Aksel’de çok iyi bir atmosferimiz
var. Taraftarlarımız takımı

müthiş destekliyor ve kulüp
ailesiyle iyi bir iletişimimiz

var. Bu yüzden burada
oynamak tüm oyuncular
için bir ayrıcalık.
Taraftarlarımız hem iyi

hem kötü sonuçta arkamızda" diye
konuştu. Transferin gözde ismi
Romulo'nun geleceği hakkında da konuşan
tecrübeli çalıştırıcı, "Romulo’ya ilgi olduğu
doğru. Satışa ne kadar yakın ya da uzak
olduğunu kulüp yönetimi bilir. Bu konuda
pazarlık yapan ben değilim, sadece takımı
çalıştırıyorum. Umarım yönetim, kulüp
adına rekor sayılacak bir satış
gerçekleştirir. Bu sadece Göztepe için
değil, Türk futbolu için de büyük bir
transfer olur" yorumunu yaptı. 

Stanimir 
Stoilov

Romulo
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TRANSFER sezonunda yaptığı hamlelerle
şampiyonluğa oynayacak bir kadro oluşturan 2'nci
Lig'in yeni ekibi Aliağa FK bir takviye daha
gerçekleştirdi. İzmir ekibi, son olarak Vanspor'da
forma giyip Play-Off şampiyonluğu yaşayan orta
saha oyuncusu Harun Kavaklıdere'yi kadrosuna
dahil etti. Bodrum FK altyapısından yetişip bu
kulüpte profesyonel olan 27 yaşındaki oyuncu, 12
Bingölspor, Antalyaspor, Menemen FK, Karacabey
Belediyespor ve Serik Belediyespor formalarını da
giydi. Geçen sezon Vanspor'la 40 resmi maça
çıkan Harun 2626 dakika sahada kaldı. Harun, 40
karşılaşmada 11 gole imza attı. (DHA)

2'NCİ Lig ekiplerinden Menemen Futbol
Kulübü'nde yönetimden yaşanan belirsizlik devam
ederken, Teknik Direktör Burhanettin
Basatemür'ün görevinden ayrılma noktasına
geldiği ifade edildi. Görevi bırakmayı planlayan
Başkan Bilgin Tokul'un devir görüşmelerinden
henüz sonuç çıkmadı. Yönetimde yaşanan
belirsizlik nedeniyle son iki sezondur Play-Off
oynamayı başaran Menemen FK, yeni sezon
öncesi takım kurma yolunda adım atamadı.
Sarı-lacivertli kulüpte devir görüşmeleri devam
ederken 51 yaşındaki Burhanettin Basatemür'un
ise belirsizlikten rahatsızlık duyduğu ifade edildi.
Deneyimli teknik direktöre 2'nci ve 3'üncü Lig'den
çok sayıda teklif geldiği belirtildi. (DHA)
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Altınordulu Sami
Trabzonspor'a gitti

Basatemür yol
ayrımına geldi

2'NCİ Lig'in yetiştirici ekibi Altınordu,
21 yaşındaki orta saha oyuncusu Sali
Satılmış'ı Trabzonspor'a gönderdi.
Yetiştirdiği birçok genç ismi Türk
futboluna armağan eden ve adeta
futbolcu fabrikasına dönüşen Altınordu,
altyapıdan vitrine çıkardığı Sami'yi de
Süper Lig'e uğurladı. Haftalardır adı
Trabzonspor'la anılan Sami için
Altınordu'nun 500 bin Euro civarında bir
bonservis bedeli alacağı ifade edildi.
Ayrıca kırmızı-lacivertlilerin Sami'nin
sonraki satışından da pay sahibi 
olacağı belirtildi. (DHA)
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DAYANIŞMA ÖRNEĞİ
Can dostlar için Belediye Başkanı İlkay Çiçek’in
yaptığı destek çağrısına kulak veren Üsküdar
Belediye Başkanı Sinem Dedetaş’ın yönlendirdiği
veteriner sağlık ekipleri, Dereköy’de kurulan geçici
barınaklarda, yangından kurtarılan hayvanların
tedavi, beslenme ve bakım süreçlerine doğrudan
katkı sağladı. Bu gönül köprüsü, yerel yönetimler
arası dayanışmanın en güçlü örneklerinden biri oldu.  

‘TEŞEKKÜR EDERİZ’
Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Dereköy’de
kurduğumuz geçici barınakta hayvanlarımızın
durumu takip ediliyor. Bu süreçte yardım çağrımıza
kulak veren Üsküdar Belediye Başkanı Sinem
Dedetaş başta olmak üzere, yardımsever
vatandaşımız Fatma Şimşek ve afetin her sürecinde
canla başla çalışan tüm ekiplere teşekkür ederim.
Desteğiniz bizim için çok anlamlı” dedi. (Haber Merkezi)

Menderes Belediyesi’nin orman yangınında yaptığı 
yardım çağrısına Üsküdar Belediyesi’nden yanıt geldi.
Üsküdar’dan gelen ekip, çalışmalara sahada destek verdi

Orman sakinlerinin 
UMUDU OLDULAR
İzmir'de sosyal medyada yapılan çağrıyla bir araya gelen gönüllüler, orman yangınlarında
hayatta kalan hayvanları kurtarıp tedavi ederek güvenli alanlara ulaştırıyor
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BÖYLE KURTARDILAR!
Hayvanlar İçin Projeler Derneği

(HİPDER) ve Afalina Hayvan Hakları
Topluluğu’nun sosyal medya
üzerinden yaptığı çağrı üzerine
yaklaşık 100 gönüllü, Buca’da
yangından etkilenen ormanlık
alanda bir araya geldi. Çoğunluğu
birbirini tanımayan gönüllüler,
küllerin arasında kalan canlıları
bulmaya çalıştı. Bir şeritli engerek,
2 oluklu kertenkele ve 2
kaplumbağa kurtarıldı.

‘ÇOK ÜZÜLÜYORUZ’
Küle dönen ormanlık alanlarda

buldukları hayvanları yeni yaşam
alanlarına bırakacaklarını söyleyen
HİPDER Kurucu Başkanı Funda
Bonomo, "Bu hayvanların,
insanların sorumsuzluğu ya da
belki de hırsları yüzünden diyeyim,
kendi yaşam alanlarında bu şekilde
acılar içinde ölmeleri çok büyük
haksızlık ve çok acı bir şey. Buna
çok üzülüyoruz" diye konuştu. (AA)

664. Tarihi Kırkpınar Yağlı
Güreşleri'nde başpehlivanlar,
çeyrek final müsabakaları için
çayıra çıkacak. Başpehlivanlık
üçüncü tur müsabakaları
sonucunda Yusuf Can Zeybek,
Feyzullah Aktürk, İsmail Koç,
Erkan Taş, İsmail Balaban, Orhan

Okulu, Enes Doğan ve Ali İhsan
Batmaz çeyrek finale adını
yazdırmıştı. Kemer yılı dolayısıyla
başpehlivanlık güreşleri
heyecanla bekleniyor. Son iki yılın
başpehlivanı Yusuf Can Zeybek,
altın kemerin daimi sahibi olma
iddiasını sürdürüyor. (AA)

İzmirli genç çello sanatçısı ve Yaşar
Üniversitesi müzik ve sahne sanatları
yüksek lisans programı öğrencisi
Adasu Akın, kadına yönelik şiddete
dikkati çeken özgün bestesiyle
toplumsal bir çağrı yapıyor. Şarkıyı
bestelerken içinde olduğu duyguları,
“Bu beste hem bir ağıt, hem bir
haykırış hem de bir çağrıdır” diye
özetleyen Adasu Akın “Şiddet "güçlü"
olanın "güçsüz" olana uyguladığı bir
eylem. Fiziksel şiddet olmasa bile bir
kadın olarak şiddet günlük hayatta
yaşadığım ve sıklıkla gözlemlediğim
bir olgu. Dolayısıyla bu müziğime de
yansıdı. Bu beste kaybettiğimiz
kadınlar için hem bir ağıt, hem bir
haykırış hem de bir çağrıdır”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Yozgat'ın Sorgun ilçesine bağlı
Bahadın beldesinde kafe işleten
Güner Öztürk'ün satın aldığı ve
"Ökkeş" adını verdiği iguana,
beldenin maskotu oldu.
Öztürk, İstanbul'dan bir
arkadaşından satın aldığı ve 1,5

yıldır baktığı iguanayla
müşterilerini karşılıyor.
Müşterilerin ilgisini çeken
iguanayı ilçe ve köylerden de
görmeye gelenler oluyor. Bazı
vatandaşlar da Ökkeş'le hatıra
fotoğrafı çektiriyor. (AA)
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Kadın cinayetlerini 
anlatan bir beste

Beş  asırlık Uşak
halısı yuvaya döndü
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet
Nuri Ersoy, yaklaşık 5 asırlık tarihi
bulunan Uşak halısının, 30 yıl sonra
tekrar doğduğu topraklara
döndüğünü belirterek, "Halıyı
gönüllü olarak ülkemize iade eden
İtalyan vatandaşı Adrian Stefan
Ionescu'ya, tarihi mirasa gösterdiği
hassasiyet ve duyarlılık için teşekkür
ediyorum" ifadesini kullandı.
Bakanlıktan yapılan açıklamada,
desenleri, renkleri ve işçiliğiyle
dikkati çeken, küçük bir karenin içine
bile binin üzerinde düğüm sığdırılan
halının, stilistik özellikleriyle Uşak'ta
dokunmuş olduğunu ortaya
koyduğuna işaret edildi. (AA)
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